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Poslovni center 
v Mostah

Maketa bodočega poslovnega centra v Mostah: a — obstoječa poslovna zgradba s trgovino Mer
cator, b — že zgrajene stanovanjske stolpnice, c — stanovanjska soseska (v pritličju banka), 
1 — tržnica, g — pošta, h — gostinski lokali, i — kino, knjižnica, klubi, j — pokrita pasaža 
s trgovinami in kioski — pod zelenico so garaže za avtomobile stanovalcev iz stanovanjskih 
blokov, k — parkirni prostor, m — Proletarska cesta in n — Zaloška cesta. Več o tem prebe
rite na 2. strani!

Končno le zdrava in pitna voda!
V petek 30. 5. 1969 se je 

začela uresničevati težko pri
čakovana želja občanov So
strega in Zavoglja — priklju
čili so jim prvi dve vodovodni 
cevi, po katerih je pritekla 
zdrava, pitna voda iz ljub
ljanskega vodovoda.

Pred tremi leti smo na 
množičnem sestanku imeno
vali odbor za gradnjo vodo
voda v Sostrem. Prva naša 
misel je bila, da bi se prik
ljučili krajevnemu omrežnemu 
vodovodu Sadinja vas ali 
Podmolnik. Strokovnjak, ki je 
ugotavljal vodne zmogljivosti 
krajevnih vodovodov, je izja
vil, da le-ti ne bi zmogli kri
ti potreb Sostrega in Zavog- 
IJa. še posebej glede na 
Perspektivo razvoja teh kra
jev. Iskati smo začeli izvire 
vode v okoliških hribih, ven
dar se nam tudi ta zamisel ni 
uresničila, ker voda ni pov- 
sem odgovarjala analitičnim

Sredi junija je bila v domu 
družbenih organizacij skrom- 
ha slovesnost, na kateri so po
delili nagrade učencem petih 
moščanskih centralnih šol, ki 
Sj* vseh osem razredov konča
ti z odličnim uspehom.

Posamezne šole so bile za
stopane takole:

osnovna šola Polje 4
osnovna šola Jože Moškrič 4 
osnovna šola Vide Pregare 9 
osnovna šola Kette-Murn 12 
osnovna šola Sostro 5
Skupaj odličnjakov 34

Ob tej priložnosti je bila tu- 
011 izražena želja, da naj bi se

zahtevam. Kljub temu nismo 
klonili. Pomislili smo na me
stni vodovod, posredovali na
še želje krajevni skupnosti 
Zadvor, ki jo je vodil pred
sednik Miha Berčič, on pa je 
naše želje razgrnil pred sve
tom krajevne skupnosti.

Svet je že pred leti razprav
ljal o problemu pitne vode 
celotnega področja. Občinska 
skupščina Moste-Polje je na
ročila izdelavo potrebnih ela
boratov in predračuna, ki je 
znašal ok. 650.000 N din. Pre
bivalci smo pričeli razmiš
ljati o višini samoprispevka 
in se odločili za 1.000 N din 
na gospodinjstvo za prispevek 
h glavnemu cevovodu, poleg 
tega pa še za celotno plačilo 
posameznega priključka, kar 
je zneslo ok. 1.100 N din na 
gospodinjstvo.

Seveda nosi levji delež pro
računa občinska skupščina 
Mioste-Poljes prispevkom Me-

v jugoslovansko tekmovanje 
za zlato značko Bratov Ribar 
vključile vse meščanske os
novne šole. Doslej so namreč 
te značke prejemali samo od
ličnjaki iz osnovne šole Ket
teja in Murna in Vide Pregare.

Skromna priznanja odličnja
kom so samo delna oddolžitev 
za njihove zgledne učne uspe
he, vzorno vedenje in vse
stransko aktivnost. Izredni uč
ni uspehi, ki so jih dosegli na
grajeni odličnjaki, znova opo
zarjajo vse tiste učence, ki šo
le ne jemljejo dovolj, resno, 
da se samo z marljivim de
lom v šoli lahko nekaj doseže.

stnega vodovoda. Tako bo po
samezno gospodinjstvo po do
sedanjih predračunih s prik
ljučkom do hiše prispevalo 
približno 2.300 N din za zdra
vo pitno vodo. Voda, ki jo 
uživamo iz lastnih vodnjakov, 
je ob večjih nalivih okužena, 
v sušnih obdobjih pa pone
kod usahne. Težave so se 
pojavile ob dokončni dogra
ditvi glavnega cevovoda zara
di pomanjkanja finančnih 
sredstev. V letošnjem prora
čunu upamo, da bosta občin
ska skupščina in Mestni vo
dovod skušala sredstva zago
toviti in delo dokončati vsaj 
do tistih gospodinjstev, ki so 
že naprej poravnavali svoj 
finančni prispevek.

Jože Skubic

Šumi se je 
priključil k Žitu
Delavski svet živilskega 

kombinata »Žito« je spre
jel sklep, da se mu s 1. 
junijem priključita tovar
ni »Sumi« in »Gorenjka« 
kot samostojni delovni 
enoti.

V teh dveh priključenih 
delovnih enotah so iz
vedli nadomestne volitve v 
delavski svet kombinata 
»Žito«, opravili reorgani- 
cijo p oslovanja, direktor 
Pajnič pri »Šumiju« in 
inž. Berčeva pri »Gorenj
ki« pa bosta do novih raz
pisov opravljala svojo 
dolžnost.

Odličnjakom iskrene čestitke

Zase in za svoje otroke!
Kopališče na Kodeljevem 

danes ni več sen ali želja 
mnogih občanov, marveč 
postaja stvarnost.

Prva etapa — trije baze
ni z garderobami, sanitari
jami, napravami za filtri-

jevnih skupnosti (Kodelje
vo, Zelena jama in Nove 
Jarše) so dale v prodajo 
vstopnice po 30 in 50 din, 
ki bodo veljale v ko
palni sezoni leta 1970. Zato 
pohitite in si vstopnice

KOPALIŠČE
KODELJEVO
PIAČAMA VSTOPNICA 
ZA KOPAUiO SEZONO

1970

30.00 din
(trid«*,« dint

S POPUSTOM ZA MhAOmO 
DO ie LETA STAROSTI

SIOLA« ZA »»OVSENI 
STANOARD 

SOL LiuMjana.Mom*.

ranje vode in urejeno oko
lico — bo predvidoma kon
čana 1. junija prihodnje 
leto.

K uresničitvi zamisli o 
gradnji tega prepotrebnega 
športnega in rekreacijskega 
objekta so največji delež 
prispevale moščanske de
lovne organizacije.

OBČANI MOST, KODE
LJEVEGA, ZELENE JAME 
IN NOVIH JARŠ!

Krajevne organizacije 
SZDL štirih primestnih kra-

čimprej nabavite! S tem 
boste tudi vi prispevali 
svoj delež k izgradnji ko
pališča, ki bo namenjeno 
vam in vašim otrokom.

Prihodnje leto vam ne bo 
treba več hoditi k oddalje
nim kopališčem ali na Savo, 
marveč se boste poceni ko
pali na Kodeljevem!

Vse potrebne informacije 
dobite pri krajevni organi
zaciji SZDL ali krajevni 
skupnosti vašega terena!

Občani!
Vaš prispevek h gradnji 

kopališča naj bo kupljena 
vstopnica!

Prisilna uprava je zalegla
Kemična tovarna Moste se 

je p;> prestani krizi, ki je 
trajala več kot leto dni, spet 
positavila na svoje noge.

Šestega junija so namreč 
v podjetju ukinili prisilno 
upravo. Izbrali so nov delav
ski svet, le-ta pa je za direk
torja podjetja izvodil inž. Mi
livoja Hladnika, ki bo nasto
pil službo prvega septembra. 
Do tedaj bo direktorske po
sle opravljal prisilni upravi
telj Dušan Koninšek, pomoč
nik generalnega direktorja 
J ugotekstila.

O prejšnjih poslovnih izgu
bah v tem podjetju je bila 
javnost že seznanjema. Hitri 
sanacijski ukrepi so bili učin-

Do ftdaj Še
Občinska skupščina Ljub

ljana Moste-Polje je na svo
ji zadnji seji razpravljala tu
di o prekomernem hrupu, ki 
ga povzročajo trenažna leta
la JLA, ki vzletajo in prista
jajo na bivšem civilnem leta
lišču v Polju. Ta letala dnev
no ničkolikokrat preletajo 
številne strnjene stanovanj
ske soseske v Mostah, Novih 
Jaršah in v Zeleni jami in 
motijo ljudi pri popoldan
skem počitku. Posebno hud 
ropot povzročajo letalski mo
torji pri vzletanju in prista
janju. Po mnenju zdravniš
kih izvedencev, ki so opravili 
na tem področju meritve ja
kosti hrupa le-to že resno 
ogroža zdravje ljudi. Ker pa 
še nimamo izdelanih ustrez
nih zakonskih predpisov, ki 
bi prebivalstvo varovali pred 
prekomernim hrupom, je po
trebno takšne normative čim- 
prej izdelati.

Podoben oz. nič kaj boliš? 
ni položaj v Mostah glede 
onesnaženja zraka. Količina 
zdravju škodljivih snovi je že 
tolikšna, da močno ogroža di
halne organe ljudi. Tudi tu 
še nimamo ustreznih predpi
sov, na podlagi katerih bi

koviti in podjetje v letošnjem 
polletju ni zabeležilo nobene
ga primanldjaja. Delovna 
skupnost že ustvarja sredstva, 
s katerimi bo poravnala 75- 
odstotne dolžniške obveznosti.

Razveseljiva je tudi novica, 
da je sedanja kakovost ultra- 
lona (izdelka iz obrata Yu- 
lon) povsem enaka kakovosti 
uvoženega nylona-6. Obrat 
Yulon izdeluje ultralon za Ju- 
gotekstil, ki je tudi kupec 
celotnega proizvodnega pro
grama.

V juliju se bodo člani de
lovne skupnosti z referendu
mom omočili glede priklju
čitve obrate Yulon k Jugo- 
tekstilu.

firup letal?
lahko sanitarna inšpekcija 
energično ukrepala. Meritve 
zastrupljenosti ozračja niso v 
Ljubljani niti stalne niti si
stematične, to pa povzroča 
pri občanih upravičeno za
skrbljenost. Se posebej se ču
tijo ogroženi Moščani. V Mo
stah je namreč locirana ke
mična in druga industrija. Tu 
je še ljubljanska toplarna, ki 
iz svojega stometrskega dim
nika kljub zaščitnim filtrom 
spusti dnevno v ozračje pre
cejšnje količine saj, ki padajo 
po okolici. Na nesrečo ima
mo še mnogo dimnikov na za
sebnih zgradbah — poleg to
varniških, ki z izgradnjo to
plarne še niso vsi porušeni. 
Vsi ti dimniki bruhajo na 
okolico velike količine zdrav
ju škodljivih snovi. Ce k 
temu prištejemo še strupene 
izpušne pline pri vožnji z 
motornimi vozili, potem je 
položaj dovolj resen in terja 
ustrezne rešitve.

Občinska skupščina Ljub
ljana Moste-Polje je o tem 
problemu sprejela priporoči
lo, naslovljeno na republiški 
izvršni svet.

F. F.



2 NAŠA SKUPNOST

Predstavljamo vam . . .
NOVE PREDSEDNIKE IN ČLANE SVETOV, KOMISIJ IN UPRAVNIH ODBOROV SKLADOV 
PRI OBČINSKI SKUPŠČINI.

Skupščina občine Ljubljana Moste-Polje jc na podlagi 167. člena statuta občine Ljubljana 
Moste-Polje in na predlog komisije za volitve, imenovanje in kadrovska vprašanja na seji ob
činskega zbora in zbora delovnih skupnosti, dne 29. maja 1969, sprejela sklep o izvolitvi pred
sednikov in članov svetov, komisij in upravnih odborov skladov.

DANES TUDI V MOSCANSKIH DELOVNIH ORGANIZACI
JAH PRI MNOGIH STROJIH ZENSKE USPEŠNO NADO
MEŠČAJO MOŠKE

I

V svete skupščine občine 
Ljubljana Moste-Polje so bi
li izvoljeni:

1. V SVET ZA SPLOŠNE ZA
DEVE:

za predsednika: 1. Franc Lam
berger, odbornik zbora delov
nih skupnosti; za člane: 2. An
ton Debeljak, odbornik občin
skega zbora; 3. Tarzila Plan- 
tan, odbornik občinskega zbo
ra; 4. Franc Osterman, odbor
nik občinskega zbora; 5. Sta
ne Jančar, odbornik občinske
ga zbora; 6. Anton Novak, od
bornik občinskega zbora; 
7. Alenka Jelenc-Puklovec, 
sodnica občinskega sodišča I. 
v Ljubljani; 8. Danilo Jurca, 
referent pri RSNO, KS Moste; 
9. Anica Crešnovec, socialna 
delavka, Zavod za socialno de
lo Moste-Polje; 10. Ciril Vi
rant, dipl. psiholog, komunalni 
zavod za zaposlovanje; 11. 
Ljudmila Bregant, dipl. psiho
loginja, prehodni mladinski 
dom Jarše; 12. Franc Gujznik, 
šef kadrovske službe, Teol;
13. Miloš Radakovič, inštruk
tor, AMD Moste.

2. V SVET ZA DRUŽBENI 
NAČRT IN FINANCE

za predsednika: Janez Rolih, 
odbornik zbora delovnih skup
nosti; za člane: 2. Jože Pro
sen, odbornik zbora delovnih 
skupnosti; 3. Albin Levščnik, 
odbornik občinskega zbora; 
4. Ivan Zore, odbornik zbora 
delovnih skupnosti; 5. Ivan 
Berce, odbornik občinskega 
zbora; 6. Albin Hacler, odbor
nik občinskega zbora; 7. Van
da Batič-Lindtner, ekonomist
ka, KS Moste; 8. Ana Prebil, 
vodja analitske službe, Izolir- 
ka; 9. Marjan Tabemik, eko
nom. tehnik, Indos; 10. Alek
sander Vavpetič, glav. računo
vodja, Združene papirnice 
Ljubljana; 11. Ivan Muhič, 
dipl. pravnik, Agrokombinat 
Emona; 12. Rudi Mlakar, ko
mercialist, Teol; 13. Milovan 
Ilich, računovodja, Toplarna;
14. Ciril Jeriha, uslužbenec, 
KS Zadvor; 15. Edo Ferenčak, 
računovodja, Saturnus.

3. V SVET ZA KOMUNALO 
IN URBANIZEM:

za predsednika: 1. Peter Zu
pančič, odbornik občinskega 
zbora; za člane: 2. Alojz Mar
kovič, odbornik zbora delov
nih skupnosti; 3. Ciril Udovič, 
odbornik občinskega zbora;
4. Janez Pogačar, odbornik ob
činskega zbora; 5. Danijel Žit
nik, odbornik občinskega zbo
ra; 6. Jože Jeromen, odbornik 
zbora delavnih skupnosti; 
7. Leopold Gorše, gradbeni 
tehnik, Združene papirnice 
Ljubljana; 8. Ivan Mohar, 
dipl. gradb. inž., Toplarna;
9. Štefan Jerančič, obratovod- 
ja, komunalno podjetje RAST;
10. Janez Novak, dipl. elektro- 
inž., KS Zadvor; 11. Ludvik 
Jarc, gradb. tehnik, podjetje 
Soseska; 12. Helena Sušnik, 
dipl. arhitektka, podjetje So
seska; 13. Janez Wohinz, inž. 
kemije, KS Zalog; 14. Franc 
Mlakar, gradb. tehnik, SP Be- 
žigrad-Moste; 15. Zmago Bren
čič, komunal, inž., GP PIO
NIR; 16. Frančiča Tekalec, 
učiteljica, KS Klopce; 17. za
stopnik Ljubljanskega urbani
stičnega zavoda.

4. V SVET ZA GOSPODAR
STVO:

za predsednika: 1. Franc Pri
jatelj, odbornik zbora delovnih
skupnosti; za člane: 2. Primož

Krisper, odbornik zbora delov
nih skupnosti; 3. Miro Geroni, 
odbornih zbora delovnih skup
nosti; 4. Jože Pleterski, odbor
nik zbora delovnih skupnosti;
5. Štefan Trajbarič, odbornik 
zbora delovnih skupnosti; 6. 
Drago Strniša, odbornik zbora 
delovnih skupnosti; 7. Jože 
Sever, odbornik zbora delov
nih skupnosti; 8. Franc Mehle, 
odbornik občinskega zbora, 
Mercator; 9. Milivoj Samar, 
odbornik občinskega zbora, 
Žito; 10. Štefan Glavač, od
bornik občinskega zbora KS 
Jarše; 11. Alojz Remec, dipl. 
ekonomist, Gradis; 12. Marko 
Lokar, odbornik občin, zbora, 
Veterin, post.; 13. Pavle Šefic, 
komercialist, KS Moste; 14. Ivo 
Jurca, vodja delovne enote. 
Javna skladišča; 15. Gabrijel 
Tratnik, elektroinženir, Totra; 
16. Milan Štruc, dipl. ekonom., 
Toplarna; 17. Stane Rozman, 
višji komerc., Saturnus.

5. V SVET ZA PROSVETO IN 
KULTURO:

za predsednika: 1. Hubert Po
žarnik, odbornik zbora delov
nih skupnosti; za člane: 2. An
drej Pirkmajer, odbornik zbo
ra delovnih skupnosti; 3. Ja
nez Grum, odbornik zbora de
lovnih skupnosti; 4. Franc Go- 
Ijar, odbornik zbora delovnih 
skupnosti; 5. Ciril Hribar, od
bornik zbora delovnih skupno
sti; 6. Roman Starin, odbornik 
zbora delavnih skupnosti; 
7. Stane Možina, dipl. psiho
log, KS Zelena jama; 8. Fau
sta Munih, pedag. svetovalka, 
zavod za pedagoško službo, 
Ljubljana; 9. Matej Zupan, 
predmetni učitelj, VI. gimna
zija; 10. Milan Pritekelj, prof., 
osnovna šola Ketteja in Mur
na; 11. Pavle Kunc, predsed
nik obč. zveze za telesno kul
turo; 12. Valentin Dragar, član 
obč. zveze kul. prosv. org.; 
13. Bogdan Habbe, profesor- 
skladatelj, glasb, šola Moste- 
Polje; 14. Vera Bajič, učitelji
ca, KS Polje; 15. Mihaela Mo
har, direktorica knjižnice J. 
Mazovca.

6. V SVET ZA ZDRAVSTVO 
IN SOCIALNO VARSTVO:
za predsednika: 1. Marija Er
znožnik, odbornica občinskega 
zbora; za člane: 2. France Lo- 
ainšek, odbornik občinskega 
zbora; 3. Manica Lobnik, od
bornica občinskega zbora 4. 
Tarzila Plantan, odbornica ob
činskega zbora; 5. Roman 
Klešnik, odbornik občinskega 
zbora; 6. Miklavž dr. Kušej, 
odbornik ZDS; 7. Oton Her
man, stomatolog, ZD-enota 
Moste; 8. Vinko Ravnikar, 
zdravnik, OA Saturnus; 9. Ma
nija Miloradovič, medic, sestra. 
ZD-enota Moste; 10. Albina 
Košiček, upokojenka, Menar
dova 35; 11. Milena Tanasko- 
vič, socialna delavka, KS Po
lje; 12. Vida Frelih, uslužben
ka, KS Moste; 13. Franc Go
stinčar, socialni delavec, KS 
Dolsko; 14. Pavel Krasnik, 
predmet, učitelj, osnovna šola 
Ketteja in Murna; 15. Jo
že Skubic, TT-monter, KS Za
dvor.

II
V komisije skupščine občine 

Ljubljana Moste-Polje so bili 
■izvoljeni:

1. V KOMISIJO ZA VOLIT
VE, IMENOVANJA IN KA
DROVSKA VPRAŠANJA:

za predsednika: 1. Miran He
ric, odbornik zbora delovnih 
skupnosti; za člane: 2. Janez 
Hambroš, odbornik zbora de

lovnih skupnosti; 3. Ivo Av
belj, odbornik občinskega zbo
ra; 4. Franc Lozinšek, odbor
nik občinskega zbora; 5. —
7. člani, ki jih bo delegirala f 
občinska konferenca SZDL.

2. V KOMISIJO ZA PROŠNJE 
IN PRITOŽBE:

za predsednika: 1. Ljudmila 
Caf, odbornica zbora delovnih 
skupnosti; za člane: 2. Mirko 
Jeriha, odbornik občinskega 
zbora; 3. Sonja Čuček, odbor
nica zbora delovnih skupnosti;
4. Ivan Močnik, odbornik ob
činskega zbora; 5. — 7. člani, 
ki jih bo delegirala obč. konf. 
SZDL.

3. V KOMISIJO ZA DRUŽ
BENO NADZORSTVO:

za predsednika: 1. Ivo Avbelj, 
odbornik občinskega zbora; 
za člane: 2. Franc Sopar, od
bornik zbora delovnih skup
nosti; 3. Franc Rejc, odbornik 
občinskega zbora; 4. Ivan Za
letel, odbornik zbora delovnih 
skupnosti; 5. — 7. člani, ki jih 
bo delegirala obč konf. SZDL.

4. V KOMISIJO ZA VPRA
ŠANJA INVALIDOV IN 
BORCEV NOB:

za predsednika: 1. Stane Ke
ber, odbornik občinskega zbo
ra; za člane: 2. Albert Am
brožič, odbornik občinskega 
zbora; 3. Anton Korošec, od
bornik občinskega zbora; 4. 
Tone Kocjančič, odbornik ob
činskega zbora; 5. Stane Zu
pančič, Sp. Kašelj 50; 6. Ani
ca Cerar, Polje 424 in 7. Alojz 
Kastelic, Partizanska 46, ki jih 
je delegiral obč. odbor ZZB;
8. — 9. člana, ki ju bo delegi
rala obč konf. SZDL.

5. V KOMISIJO ZA KRAJEV
NE SKUPNOSTI:

za predsednika: 1. Janez Jan
čar, odbornik občinskega zbo
ra; za člane: 2. Leopold Kos, 
odbornik občinskega zbora;
3. Milan Marolt, odbornik ob
činskega zbora; 4. Aleš Jelenc, 
odbornik občinskega zbora;
5. Stefan Levičnik, odbornik 
zbora delovnih skupnosti; 6. 
Franc Mihelčič, KS Dolsko;
7. Franc Kogej, KS Jarše;
8. Miha Berčič, KS Zadvor;
9. Jože Papler, KS Zelena ja
ma.

6. V KOMISIJO ZA PREŽIV
NINSKO VARSTVO KME
TOV:

za predsednika: 1. Anton Debe
ljak, odbornik občinskega zbo
ra; za člane: 2. Milan Marolt, 
odbornik občinskega zbora;
3. Mirko Selan, odbornik ob
činskega zbora; 4. — 5. člana, 
ki ju delegira občinska konf. 
SZDL.

7. V KOMISIJO ZA ODLIKO
VANJA:

za predsednika: 1. Aleš Jelenc, 
odbornik občinskega zbora; 
za člane: 2. Slavko Jakič, od
bornik občinskega zbora; 3. — 
5. člani, ki jih delegira obč. 
konf. SZDL in občinski od
bor ZZB.

8. V KOMISIJO ZA VERSKA 
VPRAŠANJA:

za predsednika: 1. Albin Mah
kovec, odbornik občinskega 
zbora in podpredsednik skup
ščine; za člane: 2. Franc Bajt, 
podpredsednik obč. konferen
ce SZDL; 3. Mira Mahak, po
moč. ravnatelja osnovne šole

Polje; 4. Karla Novak, direk
torica kadrov, oddelka v Sa
turnusu; 5. Franc Žunko, Na 
peči 4.

9. V KOMISIJO ZA RAZDE
LJEVANJE STANOVANJ:

za predsednika komisije je bil 
izvoljen Roman Klešnik, od
bornik občinskega zbora.

10. V KOMISIJO ZA STATUT 
OBČINE:

za predsednika: 1. Polde Ma
ček, predsednik skupščine; za 
člane: 2. Albin Mahkovec,
podpredsed. skupščine; 3. Ja
nez Jančar, predsednik občin
skega zbora; 4. Ivan Zore, 
predsednik zbora delov, skup
nosti; 5. Vlado Črne, republi
ški poslanec; 6. Miran Heric, 
odbornik zbora delovnih skup
nosti; 7. Stane Keber, odbor
nik občinskega zbora; 8. Tone 
Klemen, tajnik skupščine ob
čine; 9. Anton Medved, direk
tor VI. gimnazije; 10. Jože 
Mencinger, sekretar obč. konf. 
SZDL; 11. Anton Nanut, pred
sednik obč. konf. SZDL; 12. 
Jelka Pečar, načelnica oddel. 
za družbene službe; 13. Zdrav
ko Rakušček, direktor Satur
nusa; 14. Franc Rejc, odbornik 
občinskega zbora; 15. Bogdan 
Sturm, dipl. pravnik, Javna 
skladišča; 16. Franc Taurer, 
predsednik obč odbora ZZB; 
17. Peter Zupančič, odbornik 
občinskega zbora.

III

V upravne odbore skladov 
so bili izvoljeni:

1. V UPRAVNI ODBOR 
SKLADA SKUPNIH RE
ZERV GOSPODARSKIH 
ORGANIZACIJ:

za predsednika: 1. Majda Že
belj, odbornica zbora delovnih

skupnosti; za člane: 2. Srečko 
Resnik, odbornik zbora delav
nih skupnosti; 3. Dušan Pe
trovič, odbornik zbora delov
nih skupnosti; 4. Alojz Erpič, 
direktor Elektroobnove; 5. Ed
vard Fister, komercialist, TE
OL; 6. Sonja Pestotnik, šefinja 
fin. knjig., Izolirka; 7. Ivan 
Suvorov, strojni tehnik, Zdru
žene papirnice Ljubljana.

2. V UPRAVNI ODBOR ZA 
FINANCIRANJE RAZVO
JA DRUŽBENEGA STAN
DARDA:

za predsednilca: 1. Zdravko
Rakušček, Saturnus; za člane: 
2. Stane Černe, odbornik zbo
ra delovnih skupnosti; 3. Bra
ne Hribernik, odbornik zbora 
delovnih skupnosti; 4. Polde 
Maček, odbornik občinskega 
zbora; 5. Vilko Pfundner, od
bornik zbora delovnih skupno-

Špedal

»ti; 6. Anica Petelinšek, od
bornica zbora delov, skupno
sti; 7. Vane Avsec, Indos; 4 * * * 8- 
Jože Borštnar, Javna skladiš
ča; 9. Vlado Črnivec, Kolin
ska tovarna hranil; 10. Venče
slav Jeras, Izolirka; 11. Ivan 
Lampič, Toplarna; 12. Anton 
Nanut, občinska konferenca 
SZDL; 13. Drago Petrovič, 
kombinat Žito; 14. Albin Ven
gust, Združene papirnice Lj.i 
15. Anten Žugelj, TEOL.
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Graditi hitreje in ceneje... Družbeni center v Mostah
... naj bi bil vodilni motiv in programsko izhodišče pri 

nadaljnji stanovanjski gradnji. O tej problematiki je obširno 
razpravljala občinska skupščina Ljubljana Moste-Polje na ne
davni seji. odborniki so zelo kritično in polemično ocenjevali 
dosedanja prizadevanja na tem področju in izrazili tudi svoje 
pomisleke glede nadaljnje stanovanjske gradnje v občini Mo- 
ste-Poljc.

Takoj na začetku moramo 
poudariti, da je bilo samo 
na območju štirih primestnih 
sosesk občine Moste-Polje v 
zadnjih treh letih zgrajenih 
1.020 stanovanj, kar je kljub 
pomanjkljivostim, ki nujno 
spremljajo tako intenzivno 
gradnjo, vredno vse pohvale. 
V istem obdobju je bilo izda
nih v občini 776 gradbenih 
dovoljenj za gradnjo zasebnih 
Wš. To je precej, toda v pri
merjavi s potrebami še vedno 
malo in odtod tudi pojav do
kajšnjega števila črnih gra
denj (okoli 3UU), kolikor jih 
imamo trenutno v občini Mo
ste-Polje. Zato je edina re
šitev na široko odpreti mož
nosti hitre in' koncentrirane 
gradnje cenenih stanovanj v 
blokih, ki bi stanovanjskim 
varčevalcem omogočila čim- 
Prej proti do ustreznega sta
novanja. Mimo tega pa je 
treba pospešiti izdajanje 
gradbenih dovoljenj za indi
vidualne gradnje.

Dosedanje izkušnje nas uči
jo, da je stanovanjska gradnja 
smotrna in učinkovita le te
daj, če je dobro organizirana, 
ftapna in v gradbenem okoli
šu zaključena. To pomeni, da 
ni dovolj zgraditi samo stano- 
yanjski blok, marveč je treba 
istočas no poskrbeti za vse ob
jekte in naprave, ki sodijo v 
sosesko.

Pogoji za družbeno blokov
no gradnjo na primestnem ob
močju občine Moste-Polje ob
stajajo v naslednjih stanovanj
skih soseskah: Nove Jarše
(Soseska 12), Stare Moste (so
seska 3), Polje (soseka 6), re
konstrukcijskem območju v 
soseski Moste 1 in delno na 
Vevčah (soseska 8).

Organizirana zasebna grad
nja se bo v bodoče razvijala 
na območju soseske 11 v Za
logu, kjer bodo gradili mon
tažne hiše tipa »Marles«. Ta 
gradnja bo sicer cenena, ven
dar pa mora biti naselje v ce
loti komunalno opremljeno in 
na zunaj urejeno. Podobna or
ganizirana gradnja vrstnih hiš 
je predvidena tudi v soseski 
Novo Polje (soseska 10 — 
Zajčja dobrava) in v soseski 
Zg. Kašelj. Za obe soseski je 
že potrjena ustrezna dokumen
tacija.

Med pomembnejše akcije v 
lanskem in letošnjem le
tu pa lahko štejemo tudi iz
delavo urbanističnih načrtov 
za območje vasi ob Savski je
ži ter med Golovcem in Ljub
ljanico. S tema dvema kom
pleksoma bodo v celoti pokri
ti obrobni mestni predeli. Na
men teh dokumentov je toč
na opredelitev vseh zazidalnih 
otokov in pridobitev novih za
zidljivih površin za individu
alno gradnjo.

Realizacija vseh teh načrtov 
seveda zahteva angažiranje in 
usklajeno delovanje vseh od
govornih dejavnikov (urbani
sti, stavbeniki, gradbinci, pro
jektanti, investitorji itn.). V 
konkretnem, moščanskem pri
meru naj bi podjetje za ureja
nje stavbnih zemljišč »Sose
ska« v dveh letih pripravilo 
vso potrebno dokumentacijo 
m opravilo pripravljalna dela. 
Poseben interes za gradnjo 
stanovanjskih sosesk v občini 

pokazalo poslovno združe
nje za industrijsko gradnjo 
IMOS, ki je pripravljeno s 
svojim inžiniringom zagotoviti 
uspešno organizacijo in tehnič
no izgradnjo posamezne sose
ske ter sofinancirati priprav
ljalna dela. To podjetje gradi 
Pnleg stanovanj tudi trgovine,

šole, otroške zavode, turistične 
objekte in podobno.

IMOS, ki združuje kar 15 
podjetij (podjetje za raziskavo 
materiala dn konstrukcij, ljub
ljanski urbanistični zavod, 7 
gradbenih podjetij itn.), lahko 
zagotovi že cenejšo gradnjo 
stanovanj, predvsem pa občut
no racionalizacijo glede kon
centracije tehnologije, komu
nalnega urejanja in serijske 
proizvodnje stanovanj v za
ključeni stanovanjski soseski.

Odborniki so imeli pomisle
ke glede možnosti pojava mo
nopolističnih tendenc, vendar 
so med razpravo prišli do 
spoznanja, da se lahko edino 
takšno podjetje loti kompleks
ne gradnje, kot je zamišljena. 
Le tako bomo hitreje prišU do 
cenejših stanovanj, ki jih lah
ko poceni samo hitra, koncen
trirana in množična gradnja, 
ker tudi na tem področju — 
bolj kot kje drugje — deluje 
zakon ponudbe in povpraševa
nja.

Ce pa bo kje kaj narobe in 
se bodo javljale negativne ten
dence, imajo odgovorni občin
ski družbenopolitični dejavni
ki, predvsem pa sama skupšči
na in njeni odborniki, dovolj 
možnosti, da takšnim pojavom 
ali tendencam odločno stopijo 
na prste.

Konec maja je predsednik občinske skupščine Ljubljana Mo
ste-Polje Polde Maček v navzočnosti zastopnikov mestnega sve
ta, ljubljanskega urbanističnega zavoda, društva arhitektov, pod
jetja za urejanje stavbnih zemljišč Soseska in gradbenega 
podjetja Pionir odprl razstavo o urbanističnih projektih izgrad
nje družbenega centra v Mostah.

Toča debela kot oreh
Hudo neurje s točo, ki je 

v nedeljo, 15. junija, dobe
sedno oklestila okolico Dol
skega, je povzročilo tamkajš- 
mjlim ikmetdjsklim posestvom 
veliko škodo. Najbolj so bile 
prizadete vasi Kamnica, Pe
telinje, Vinje, Osredki in Dol
sko. Kmetijski posevki in sa
dovnjaki so tam domala um - 
čemi.

Komisija, ki jo je imeno
vala občinska skupščina Ljub
ljana Moste-Polje, si je ogle
dala opustošeno območje in 
predlagala skupščini, da bi 
zmanjšala ali odpisala pri
spevek od kmetijstva za leto 
1969; da bi ogroženim kme
tijam brezplačno razdelili 4 
tone dušečih gnojil; da agro
kombinat Barje na stroške 
občinskega rezervnega sklada 
poškropi nasade krompirja; 
da bi za rejo plemenskih 
svinj brezplačno razdelili 400 
kilogramov krmil in kmetom 
brezplačno nabavili seme 
ozimne pšenice, ječmena in 
krompirja.

Poleg tega je komisija 
predlagala, di bi socialno 
ogroženim kmetom iz sklada 
za zdravstveno in socialno 
skrbstvo pri občinski skup
ščini Ljubljana Moste-Polje

■krila prispevek za socialno 
zavarovanje.

Precejšnja škoda je nastala 
tudi v sadovnjakih družbe
nega sektorja v obratu Vi
nje. Uničen je celotni letoš
nji pridelek. Ce DOZ agro
kombinatu Barje ne bi povr
nil celotne škode, bi bilo tre
ba preučiti možnost za kritje 
le-te iz občinskega rezervne
ga sklada.

Neurje je poškodovalo tudi 
nekatere krajevne ceste, za
to bo treba krajevnim skup
nostim Dolsko in Klopce do
deliti dodatna sredstva.

Urbanistična dokumentacija 
ureditve tega predela je bila 
po naročilu občinske skupšči
ne Moste-Polje izdelana v šti
rih variantah. Na podlagi teh 
je komisija, ki jih je pregle
dala, menila, da je potrebno 
izdelati še eno — dokončno 
kot nekakšnoi sintezo prejšnjih 
štirih. Ta urbanistični projekt, 
ki sta ga izdelala sodelavca 
inštituta za urbanizem inž. ar
hitekta Marjan BEZAN dn Pe
ter KERSOVAN, še najbolje 
ustreza vsem zainteresiranim 
dejavnikom.

Celoten kompleks na pro
storu med Zaloško cesto, Pro
letarsko, Božičevo in Pokopa
liško ulico bo predvidoma 
zgrajen v treh letih in so tu 
predvidene naslednje javne in 
stanovanjske zgradbe: stavba, 
v kateri bo kino dvorana s 
500 sedeži in knjižnica; v klet
nih prostorih le-te bosta tudi 
moderno kegljišče dn klubska 
dvorana. Zraven te se vrstijo 
stavbe, v katerih bodo: kavar
na in restavracija, pošta, trž
nica, lekarna in Mercatorjeva 
veleblagovnica. Na nasprotni 
strani predvideva projekt 
kompleks stanovanjskih blokov 
z 270 stanovanji.

Urbanista in projektanti so 
seveda mislili tudi na zelenice 
in nasade ter na vse drugo,

kar sodi k takšnemu sodobne
mu poslovnemu in družbene
mu centru. Tako na primer 
bo stanovanjska soseska imela 
parkirni prostor za 90 avto
mobilov in 70 garaž za potre
be stanovalcev in javni par
kirni prostor za 100 avtomo
bilov. Vse poslovne stavbe bo
do opremljene s sodobnimi sa
nitarijami.

Urbanistični projekt predvi
deva tudi pokrito pasažo, ob 
kateri bodo manjše trgovine 
in prepotrebni obrtni lokali.

Izvajalec del gradbeno pod
jetje Pionir bo začelo nekate
re objekte graditi že prihod
njo pomlad. Predvsem gre za 
tiste zgradbe, za katere so raz
lični investitorji že močno za
interesirani. To so predvsem 
pošta, kino, Mercatorjeva ve
leblagovnica dn del stanovanj
skih zgradb.

Omeniti velja tudi, da je do
končni urbanistični projekt 
gradnje poslovnega centra v 
Mostah plod večletnega skup
nega prizadevanja in sodelo
vanja tako občinske skupšči
ne Moste-Polje kot tudi grad
benega podjetja Pionir, pod
jetja za urejanje stavbnih zem
ljišč Soseska ter vseh urbani
stičnih inštitucij v Ljubljani.

Saturnus med prvimi v krvodajalstvu
4. junija, na dan krvoda

jalstva, je bila v Saturnu
su skromna slovesnost, na 
kateri so podelili odlikova
nja najbolj prizadevnim kr
vodajalcem tega podjetja. 
Tako je 42 delavcev, ki so 
petkrat dali kri, prejelo 
srebrno značko, medtem ko 
je bilo 12 delavcev, ki so 
destkrat dali kri, odliko
vanih z zlato značko. Poleg 
tega so trem delavcem za

dvajsetkratno krvodajalstvo 
izročili diplome.

Doselj imajo v Saturnu
su že kar 53 delavcev, Id 
so prejeli srebrna in 16, ki 
so prejeli zlata odličja, pet 
pa jih je prejelo diplome.

Na letošnjo krvodajalsko 
akcijo se je v Saturnusu 
odzvalo 280 delavcev — od 
skupaj 1.600 zaposlenih, kar 
pomeni, da je 17,5 odstot
kov delavcev dalo kri.

Posebej je treba omeniti 
rekorderja v krvodajalstvu 
iz Saturnusa, Bogdana Tr- 
duya, ki je doslej 73-krat 
dal kri. Za uspeh krvoda
jalske akcije v Saturnusu je 
najbrž še najbolj zaslužna 
MAJDA GORŠE, predsed
nica komisije za krvodajal
stvo pri republiškem odbo
ru RKS in medicinska se
stra v obratni ambulanti 
Saturnusa.

Ne gre za predlog, da bi 
pustno veseljačenje prenesli 
v maj, pač pa je mišljeno vse 
to, kar se v mesecu maju 
dogaja iz leta v leto. Maj 
ima lep naziv MESEC MLA
DOSTI in je poln tekmovanj, 
prireditev in proslav. Poleg 
tega pa je maj mesec, ko se 
odloča o šolskem uspehu.

Tako prihaja pred nas maj 
z dilemami: šola — tekmova
nja.'?

— Solniki pravijo: šola! za
nje je maj tisti mesec, ko iz 
dneva v dan ne vedo, ali bo
do imeli neko šolsko uro ali 
bo odpadla, ali bo jutri pouk 
ali ne, ali bodo v teh dneh 
lahko koga kaj naučili ali kaj 
izvlekli iz njega in ali jim 
bo vsaj malo uspelo predreti 
»karnevalsko« ozračje.

— Solarji pa: danes je na
stop, torej jutri ne smejo 
spraševati, pojutrišnjem je 
tekma, potem gremo na sre
čanje šol v Kranj, pa na 
pevski festival... A, povsod 
pa že ne grem! Ce ne grem, 
moram v šolo in bom vpra
šan! Itn.

Verjeti bo treba, da vse to 
ni več prijetno in da so tega 
naveličani že tisti, ki jim naj 
bi bilo namenjeno, predvsem 
pa seveda akterji. Resnica je, 
da na večini tekmovanj in 
prireditev nastopajo eni in 
isti učenci, ki so pač nadarje

ni za vse. Verjeti bo treba, da 
imajo ti tega zadosti in pre
več in da veliko večji del 
mladine ostaja skozi vsa tek
movanja le gledalec — ki mu 
ves ta živ-žav ne more poka
zati kake smotrnosti, ampak 
prej — karnevalsko ozračje.

Krivda za to pa je v ne
organiziranosti vseh, ki ima
mo v programih svojih orga
nizacij delo z mladino. Vsaka 
teh organizacij misli, da se 
mladina zanima le zanjo, da 
je le njena dejavnost potreb
na in pomembna. Vsaka mo
ra imeti svoje, tako pomem
bne prireditve, da mora biti 
zanjo rezerviran poseben dan, 
ko ne bo nič drugega ... Mor
da je celo vse to res — to
da ali je res potrebno da 
pride vse to prav zadnje dni 
v šolskem letu? To delamo 
vsi in tako pride do tega, da 
so v maju proslave 27. apri
la, 1. maja, dneva zmage in 
dneva mladosti, pohod ob ži
ci, Titova štafeta, kurirčkova 
pošta, bralne značke, pevski 
nastopi v vseh merilih, sre
čanja mladih risarjev, pri
jateljska srečanja med šola
mi Slovenije in drugih repu
blik, športna tekmovanja v 
občinskem in mestnem me
rilu, tekmovanja Pionirske
ga lista, občinska, mestna in 
republiška šahovska tekmo

vanja, matematikov, tehnikov, 
prve pomoči in gasilcev, ak
cije za zbiranje obleke, pa
pirja itn ... naj mi bo opro
ščeno, če sem kaj izpustil.

Umestno je menda vpraša
ti:

1. ali je res vse nujno v 
maju?

2. Ali naj bo res za vsako 
prireditev samostojen dan?

3. Ali ne bi mogli razširiti 
krog nastopajočih?

Na prvo vprašanje skro
men odgovor: menda je vsaj 
polovico vsega moči prirediti 
kadarkoli prej v šolskem le
tu. Jasno je, da praznujemo 
spominske dneve in velike 
praznike v maju, toda (odgo
vor na drugo vprašanje) a’i 
ne bi mogli imeti istočasno 
tudi pevski festival, atletsko 
tekmovanje, bralno značko 
ipd. (pač tiste akcije, ki za
htevajo termin konec šolske
ga leta)! Ce bi bile razne pri
reditve na isti dan, bi dosegli 
tudi, da ne bi eni in isti na
darjeni učenci nastopali pov
sod in bi tako omogočili so
delovanje še drugim (odgo
vor na tretje vprašanje)!

Karneval pravkar minule
ga maja je pokazal, da bo 
treba sprejeti tako rešitev. 
Na področju Ljubljane sta že 
povzela tako iniciativo koor
dinacijski odbor za telesno

kulturo mesta in pedagoški 
svetovalec za telesno kulturo. 
V naši občini imamo odbor 
za prireditve in proslave pri 
SZDL, ki naj se tega dela lo
ti še danes, ko je spomin na 
pravkar »prestani« maj še 
vroč. Rezultat, ki ga moramo 
pričakovati, pa je: KOLE
DAR VSEH PRIREDITEV 
ZA OSNOVNE SOLE V OB
ČINI NA VSEH PODROČJIH 
DEJAVNOSTI, KI BO IZDE
LAN, SPREJET IN IZDAN
ze na začetku Šolske
ga LETA! — Hvala!

K
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Uspel zaključni nastop

Ghčani 
pišejo ...

KDO OGROŽA JAVORCA- 
NE?
Spoštovani tovariš urednik!

Ob likvidaciji kmetijske 
zadruge Polje v letu 1966 je 
agrokombinat BARJE poleg 
drugega prevzel od bivše za
druge tudi sadno plantažo v 
Javoru. Površina tega sadne- 
nasada je 12 ha in raste na 
njej 3.500 jablan sorte jona
tan in rdeči delišes. Celotni 
nasad je zunaj vasi Javor in 
ograjen z 1,80 m visoko žično 
mrežasto ograjo.

Bivša kmetijska zadruga je 
to zemljišče pridobila z zako
nito izvedeno arondacijo. Na 
podlagi zakona o racionalnem 
izkoriščanju zemljišč in po
trjenega načrta je bil na teh 
zemljiščih napravljen sadni 
nasad s sodobno tehnologijo. 
Ta tehnologija zahteva inten
zivno oskrbo nasada, in sicer 
redno škropljenje, gnojenje, 
obdelavo, mulčenje, rez itd.

Ko je nasad prišel v uprav
ljanje agrokombinata Barje, 
je novi upravljavec prevzel 
vse pravice in dolžnosti biv
še KZ. Predvsem pa je dol
žnost novega upravljavca, da 
nasad redno oskrbuje in za
ščiti. Za gnojenje porabimo 
letno 20 ton umetnih gnojil, 
to gnojilo je v celoti namenjeno 
sadnemu drevju. Del gnojila 
porabi drevje direktno, dru
gi del pa dobi v obliki poko
šene trave pri zastiranju.

Vsa dela v nasadu in tudi 
škropljenje opravljamo pod 
strokovnim nadzorstvom. 
Škropljenje z ENDRINOM 
smo izvajali v skladu s pred
pisi jeseni in spomladi. Škro
pili smo z navzdol obrnjenimi 
šobami samo po talni povr
šini v ograjenem prostoru. 
Vsa druga škropljenja oprav
ljamo tako, da zaščitimo 
drevje pred boleznimi in ško
dljivci, nikakor pa ne ogro
žamo prebivalcev in živali 
zunaj ograje. Ob cvetenju 
smo škropili samo s sredstvi, 
ki niso strupena za čebele. 
Vsa škropljenja opravljamo 
zgodaj zjutraj, proti večeru 
ali ponoči, ko je najmanj 
vetra. Ozračje zaradi škrop
ljenja ni zastrupljeno, saj se 
kapljice škropiva takoj use
dejo na tla, na liste ali na 
travo znotraj nasada. Zaradi 
rednega škropljenja je trava

Zveza prijateljev > mladine in 
Združenje Zveze borcev skupšči
ne občine Ljubljana Moste-Polje 
sta v okviru Kurirčkove pošte 
razpisala nagradni natečaj za 
najboljše spise na temo »Kateri 
dogodek iz NOB me je najbolj 
navdušil«. Spise naj bi pionirji 
napisali na podlagi pripovedova
nja in spominov borcev in akti
vistov NOB.

Komisija zastopana iz članov 
obč. odbora JPI, obč. odbora 
ZZB in pionirske komisije je 
pregledala 171) sprejetih spisov 
ter se odločila da bo podelila 
nagrade pionirjem, in sicer:

I. nagrado »Revolucija in umet
nost« — izbor slovenske parti
zanske grafike in risbe; Tribu- 
šon Barbka, o. š. V. Pregare — 
Krulc Marjetka, o. š. Ketteja in 
Murna — Brezovar Bojan, o. š. 
J. Moškrič — Skorja Mija, o. š. 
Sostro — Močnik Alenka in Po- 
kovec Marta, o. š. Polje — Povirk 
Ivanka in Prašnikar Tone, o. š. 
Križevska vas — Šmid Miran,
o. š. Dolsko - Zveržina Goran,
o. š. Zalog.

n. nagrado: Alenka Nedog
»Tone Tomšič« — Delo Jožo, o.

v nasadu za krmo neuporab
na.

S tem, da je trava v nasadu 
zaradi škropljenja za krmo 
neuporabna so Javorčani do
bro seznanjeni. Na zaklenje
nih vhodnih vratih so opozo
rilne table. Poleg tega je že 
bivša zadruga in sedaj AK 
Barje dal jasno opozorilo, da 
je vsaka košnja in paša v na
sadu prepovedana.

Glede poginjenih volov do
pisnik iz Javora ni povedal 
vse resnice. To se je zgodilo 
pred petimi leti, ko je bila 
tam kmetijska zadruga. La
stnik volov je kljub prepove
di nasilno odprl zaklenjena 
vrata v nasad in pasel vole 
v poškropljenem nasadu.

To zadevo je obravnavalo 
sodišče, ki je ugotovilo, da 
je krivda za pogin volov na 
strani lastnika. O tem je na 
razpolago zapisnik raziskave 
in odločba sodišča.

Vsi bivši lastniki zemljišča 
v nasadu so se sprijaznili s 
tem, da pač ni več možna 
košnja v nasadu. Le Matija 
Mohar iz Javora št. 17 je v 
letu 1968 nasilno vdiral v na
sad in kosil zastrupljeno tra
vo. Pokosil je okoli 30 arov, 
in to trikrat. Poleg tega je 
pobiral staro travo iz dreves
nih kolobarjev. To seno je 
speljal domov na senik in 
verjetno z njim krmil živino.

Vse posledice, ki bi iz tega 
nastale, bo nosil sam. A K 
Barje je Matijo Moharja že pri 
prvi košnji prijavil organom 
UJV in sodišču. Postaja LM 
Polje ga je obvestila da v 
nasadu ne sme kositi. Obstaja 
možnost, da so krave obolele 
zato, ker so bile krmljene s 
krmo iz sadnega nasada. Po
polnoma nemogoče pa je, da 
bi se zaradi škropljenja na
sada okužila krma v zavr
tem Mokarjevem seniku. Pri
pominjamo, da je Matiji Mo
harju zadruga arondirala vse
ga 0,54 ha zemlje, to je naj
manj v primerjavi z drugimi 
Javorčani. Pametneje bi bi
lo, da bi zemljo, ki jo ima še 
dovolj v svoji lasti, bolje 
gnojil ter pustil tujo travo 
pri miru.

Sadni nasad ne ogroža Ja- 
vorčanov. Nasprotno, služi 
jim kot primer sodobnega sa
djarstva. V okolici Javora je 
še veliko primernih površin, 
kjer bi lahko zasebni kme
tovalci gojili sadje in jagodi
čevje. Pri tem je strokovna 
služba agrokombinata Barje 
pripravljena pomagati s stro
kovnimi nasveti.

Škropiva in druga kemična 
sredstva so v sadjarstvu nuj
no potrebna. Brez tega si so
dobne kmetijske proizvodnje

š. V. Pregare — Kokalj Nela, o. 
š. Ketteja in Murna — Seršen 
Ivica, o. š. Hrušica — Skoda Alen
ka, o. š. Polje — Petek Zinka,
o. š. Senožeti — Pleško Mici, o. 
š. Janče - Ulčar Marica in Ka- 
puš Joško, o. š. Besnica — Dež
man Stanka, o. š. Križevska vas 
— Barbič Blanka, o. š. Zalog.

III. nagrada - so bili kemični 
svinčniki, katere je prejelo 18 
pionirjev.

Nagrade so bile razdeljene pio
nirjem ob zaključku šolskega le
ta, obenem s čestitkami Obč. 
Zveze prijateljev mladine, obč. 
odbora ZZB in obč. odbora JPI.

Ment< rjem pionirskih odredov 
in ostalim, ki so s svojim delom 
pripomogli, da smo nagradni na
tečaj uspeli v redu in pravočas
no zaključiti, se Občinska zveza 
iskreno zahvaljuje za pomoč in 
sodelovanje.

Mladim pionirjem pa naj bodo 
podeljene nagrade vzpodbuda za 
bodoče aktivno sodelovanje pri 
vseh akcijah, ki bodo razpisane 
v okviru družbenih organizacij.

V. Hribar

ne moremo niti misliti. Pa
metneje je, da ljudi o njih 
uporabi strokovno podučimo, 
kot pa da jih pred njimi 
plašimo.
AGROKOMBINAT BARJE 

LJUBLJANA * 
Sadjarsko-vrtnarski obrat 

Sostro 
direktor obrata 

Karel Pintar
PRIPIS UREDNIŠTVA:

Naš dopisnik iz Javora An
drej Berčič nam je za prejš
njo številko Nsk poslal sesta
vek Sadovnjak ogroža vaščane. 
Prepis članka smo poslali 
upravi agrokombinata Barje 
s prošnjo, naj ustrezno odgo
vori. Ker odgovora nismo pra
vočasno prejeli, ga objavlja
mo sedaj.

SPOŠTOVANO
UREDNIŠTVO!

Krajevna skupnost Nove 
Jarše si je v svojem letoš
njem programu zadala nalo
go začeti z gradnjo prizidka 
pri vzgojnovarstvenem zavo
du ob Jarški cesti. Ta prostor 
bi služil za dejavnost družbe
nopolitičnih organizacij in za 
otroško igrišče. Kot je znano, 
je na tem prostoru nekoč že 
bilo otroško igrišče. Sem smo 
dali pripeljati staro zidno 
opeko, stavbni les in drugo. 
Potem so nekega dne prišli 
delavci in buldožerji in brez 
vednosti terenskih organiza
cij vse to porušili.

Lastnik zemljišča je krajev
na organizacija SZDL Nove 
Jarše, ki je tudi vlačala stro
ške za prepis zemljišča. To 
isto zemljišče pa je pristojni 
organ občinske skupščine Lju
bljana Moste-Polje protiprav
no prodal novemu lastniku za 
zasebno gradnjo. Kot nado
mestilo za navedeno igrišče 
nam je bilo dodeljeno novo 
v izmeri 3.827 m2, ki pa je 
prazno in že naprej prodano 
zasebnikom. Odločba o tem 
je dalj časa ležala v predalu 
oddelka za gradbeništvo pri 
občinski skupščini Ljubljana 
Moste-Polje in je bila kra
jevni skupnosti vročena šele 
v avgustu 1968 — pa še to 
na večkratno urgenco.

Spričo vsega tega prosimo 
da se to pismo objavi s 
pozivom na javni odgovor.

Za svet krajevne 
skupnosti Nove Jarše 

Franc Presetnik s.r. 
Pismo sveta krajevne skup

nosti Nove Jarše je uredni
štvo Naše skupnosti posredo
valo pristojnemu upravnemu 
organu občinske skupščine 
toda odgovora pred zaključ
kom redakcije še nismo pre
jeli.

Jelka se je odrezala
Sredi junija je bila v 

prostorih mestnega sveta 
Ljubljana prisrčna slove
snost, na kateri sta pred
sednik mestnega sveta inž. 
Miha Košak in direktor 
komunalnega podjetja Sna
ga inž. Janez Urbanija po
delila nagrade za najboljše 
spise o vrednotah, lepotah 
in tegobah našega glavne
ga mesta s posebnim pou
darkom na komunalno 
ureditev.

Tekmovali so učenci iz 
13-tih ljubljanskih osnov
nih šol.

Žirija, ki ji je predsedo
val prof. Franček Boha- 
nec, je med 400 prispeli
mi nalogami predlagala za 
nagrado tri sestavke iz 

skupine nižjih razredov.
V tako hudi konkurenci 

je Jelka HORVAT, učen
ka 8.a razreda osnovne 
šole Ketteja in Murna v 
skupini višjih razredov 
prejela tretjo nagrado.

Čestitamo!

Učenci glasbene šole Mo
ste-Polje so za konec šolske
ga leta nastopili v dvorani 
občinske skupščine. Številni 
poslušalci so dali vse pri
znanje nastopajočim: od pri
srčnega otroškega zbora s 
spremljavo kitar in blokov
skih flavt prek instrumental
nih in vokalnih solistov pa vse 
do koncertnega muziciranja 
harmonikarskega orkestra.

Kot vsako leto, so tudi letos 
treti ešolcl moščanske gimnazije 
odšli v tovarne na obvezno dvo
tedensko proizvodno delo. Največ 
dijakov je sprejela tovarna Sa
turnus: kar 30. Tudi Kolinska s 
14 in Totra z 12 ne zaostajata. 
Dijaki opravljajo enako delo kot 
delavci in uslužbenci kolektivov. 
Namen prakse je, da se dijaki 
seznanijo z delom v tovarnah in 
spoznajo potek celotne proizvod
nje. Vsak dijak zato menja de
lovno mesto prek težaškega dela 
do pisarniškega.

Vsi dijaki so bili na praksi od 
9. do 21. junija in so prejeli tu
di oceno. Praktikanti so prejeli 
tudi denarno nagrado, ki jim jo 
je po pridnosti določil nadzornik 
oziroma delovodja v podjetju.

MATURANTI
Na VI. gimnaziji je 99 dijakov 

opravljalo maturo do vključno 29. 
junija. Kakšni so bili rezultati na 
izpitih, še ni znano, pravijo pa 
da so se dijaki kar dobro pri
pravili za zrelostni izpit.

V tem prepričanju jim k uspe
hom čestitamo tudi mi!

ŠOLA IN OKOLICA
Sola prispeva tudi k otro

kovemu oblikovanju smisla za 
red in lepoto. V teh prizade
vanjih so nedavno tega us
peli urediti okolico osnovne 
šole Ketteja in Murna tudi 
z dvoriščne strani.

Na prvi pogled zakasnelo 
dejstvo dobi pojasnilo v tem, 
da je manjkalo okoli 150 to
vornjakov zemlje — to pa je 
že količina, ki jo je šoli us
pelo dobiti šele po osmih 
letih delovanja in še sedaj 
ob polnem razumevanju od
bora za gradnjo kopališča na 
Kodeljevem.

Dokončna ureditev okolice 
osnovne šole Ketteja in Mur
na je zdaj le še vprašanje 
časa. Treba je zravnati in utr
diti travnato igrišče ob telo
vadnici dn dokončati nekoliko 
dvignjeni zaključek tega ig
rišča. Tako bo lahko tudi 
spevala delež k estetski vzgo- 
neposredna okolica šole pri- 
ji mladega rodu na Kodelje
vem.

Posebno toplo so poslušalci 
pozdravili premišljen izbor 
izvajanih del. V njem niso 
pogrešali rotorjev tudi iz 
»globoke« zgodovine, pa našli 
predvsem ustvarjalce iz so
dobne svetovne in domače 
tvornosti. Zato velja vse pri
znanje učiteljskemu zboru za 
vložene napore, učencem pa 
za uspel glasbeni večer.

Na praksi je bilo 137 dijakov. 
To pa še niso vsi tretješolci, saj 
jih je nekaj šlo v mladinske de
lovne brigade in so zato opravi
čeni prakse v tovarnah. Dijake 
so na delovnih mestih obiskali 
tudi profesorji in kot pravijo — 
se nihče ni pritožil nad obnaša
njem ali marljivostjo mladih šti
rinajstdnevnih proizvajalcev!

Aleš Kardelj

OBISK BEOGRAJSKIH 
RAVNATELJEV OSNOVNIH
sol

V okviru vsakoletne izme
njave teoretičnih in praktič
nih izkušanja ravnateljev os
novnih šol Beograda-Cukarice 
ter Ljub. občin Šiška in Mo
ste-Polje so bili letošnji raz
govori usmerjeni v problema
tiko povezave šol z delovni
mi organizacijami. Tolikokrat 
deklarirana misel o tem, da 
je socializem brez kulture ne
mogoč, je dobila konkretnega 
odraza v povezanem ogledu 
in razpravi v prehodnem do
mu in osnovni šoli v Jaršah 
ter v Javnih skladiščih. Tako 
tu kot tam so beograjski go
stje posebej pohvalno oceni
li prav prisotnost obeh de
javnikov pri oblikovanju ko
lektivov in delovnih odnosov 
v njih.

USPELA GLASBENA 
PRIREDITEV

Mladinski aktiv Podgrad, 
ki je kljub maloštevilnosti 
zelo aktiven na svojem te
renu, je v zaloškem zadruž
nem domu organiziral 
prejšnji mesec glasbeno 
prireditev ZA STARO IN 
MLADO. Prireditvi sami ni 
bilo kaj reči, saj so se ob 
njenem pestrem progra
mu narodno-zabavne glas
be res razvedrili vsa, 
kot pove že sam 
naslov. Organizatorji MA 
Podgrad so se — lahko re
čemo — ušteli samo pri da
tumu in uri pričetka. Pre
lepo vreme in ura pričetka 
(ob 16. uri) nista bila naj
primernejša za tako prire
ditev. Kljub temu pa vse 
čestitke mlademu aktivu. 
Le tako naprej, dekleta in 
fantje iz Podgrada.

Vili Sluga

Podeljene nagrade ob 
koncu šolskega leta

Prvič na proizvodnem delu
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NA OBISKU PRI MOHARJEVI MAMI V VOLAVLJAH

»Tudi letos bi šla volit, če bi me noge ne izdale!«
Kar poizkusite šteti do sto 

pa se boste prepričali, kako 
je to zamudno. In če odbijete 
od sto le tri leta, potem ve
ste, koliko je stara Mokarje
va mama iz Volavelj. Od ti
stega lepega in dišečega maj
skega jutra, ko je prvič ugle
dala luč sveta, pa do dneva, 
ko smo jo obiskali, je minilo 
natanko 35.420 dni. Im kako 
dolg se nam včasih zdi en 
sam dan življenja!

... Zato me niti ni popol
noma razorožila že takoj ob 
prvih besedah, ko je kar na
prej tarnala in mi zatrjevala, 
da bi že rada umrla, pa bela 
koščena žena s koso nikakor 
noče priti ponjo. »Ce so ot
roci in vnuki še tako potr
pežljivi in imajo razumevanje 
do svoje mame in babice, te 
nenehno preganja občutek, da 
si odvečen in je že čas, da se 
umakneš — še posebej, če za
bredeš v tako globoko sta
rost !«

Malokomu je v življenju po
stlano s samimi rožicami. Mo- 
'harjevo mamo pa je življenje 
vseskozi teplo. Od tistih časov, 
ko je kot dekletce v sami srajčki 
in bosa sklakljala po Stangi, 
kjer se je rodila, pa do jese
ni svojega življenja je mora
la trdo delati. To se ji poz
na na razoranem obrazu. Ško
da, da je ženica že precej 
naglušna in tudi spomin jo 
je močno zapustil. Verjetno 
bi iz nje »izvlekel« marsika
tero nadrobnost iz njenega

kladala svitek. Ko sva hodi
li po ravnem, sem si za ne
kaj časa tudi sama zadela te
žak jerbas na glavo, da sem 
se pod njegovo težo kar opo
tekala. Pot od Stange do Lju
bljane sva nrehodili v pičlih 
štirih urah. Ponoči z doma, 
ponoči spet domov. Večkrat 
se je pripetilo, da sem od 
utrujenosti ob poti zaspala. 
Še večje težave so nastopile, 
iko sem se omožila. Na tem 
mestu je nekoč stala stara 
hiša, ki sva si jo z možem 
tako rekoč odtrgala od ust!«

Od sedmih otrok sta ji dva 
umrla takoj po prvi svetovni 
vojni, mož pa je umrl med 
prvo vojno, tako da je že več 
kot petdeset let vdova. Štirje 
otroci so se preselili v dolino, 
in sicer v Polje in Kašelj, ker 
na majhnem gruntu ni bilo 
kruha za vse. Samo sin Jože 
je ostal zvest hiši, v kateri 
mu je tekla zibelka.

»Marsikaj hudega smo pre
stali na tejle rebri,« je povze
la Moharjeva mama, »pa smo 
se vendarle pretolkli. Najhu
je je bilo 29. novembra leta 
1944, ko so prišli Nemci in 
vlasovci hajkat tod okrog. Jo
žeta, ki je pravkar prišel iz 
hoste za nekaj dni domov, so 
odpeljali iz hiše. Postavili so 
ga pred puške, toda uspelo 
mu je pobegniti; samo ranili 
so ga v desno nogo. Potem so 
vse izropali, hišo pa zažgali. 
Mene so Čerkezi nameravali

MOHARJEVA MAMA S SINOM TONETOM

burnega in dolgega življenja. 
Pa vendar je z zanosom pri
povedovala, kako je z odliko 
končala 3 razrede osnovne 
Sole in so jo »gospod fajmo- 
šter« imeli zelo v čislih; še 
druge otroke je učila. Somo- 
šter, ki je v cerkvi orglal, jo 
je naučil branja in pisanja. 
Se sedaj sama napiše pismo, 
če je treba.

»Ko sem bila stara 10 let,« 
se spominja, »sem šla z ma
mo prvič v Ljubljano.«

Ob luninem svitu sva jo po 
bližnjici mahnili v dolino. Ma
ma je na glavi nosila poln 
jerbas jajc, masla in drugih 
reči na trg, jaz pa sem ji med 
Potjo vsake toliko časa pre

živo vreči v plamene, pa so 
se v zadnjem hipu premislili. 
Jelnikarjeva Marjeta iz Vola
velj je tisti večer živa zgo
rela v plamenih. Prav poša
sten je bil prizor, ko so 
ognjeni zublji segali po ubo
gi žrtvi, toda pomagati ji ni
smo mogli. Da, to so bili hu
di časi,« se spominja Mohar
jeva.

Trije stari tisočaki njene 
mesečne socialne podpore in 
15.000 S dinarjev Jožetove 
priznavalnine skorajda ne 
more odtehtati prestanega 
strahu in trpljenja.

In vendar je treba živeti. 
Seveda, če ne bi bilo malo 
posestva in vnukovega do

stojnega zaslužka, bi nemara 
vsem skupaj trda predla.

Zenica, ki mi je sedela na
sproti, ni bila v življenju ni
koli resneje bolna. Na prste 
ene roke pa bi lahko našteli, 
kolikokrat je bil zdravnik pri 
njej ali ona pri zdravniku. 
Ko sva trčila na zdravje, ji 
je požirek gladko stekel po 
grlu in prazen kozarček je z 
mirno roko postavila nazaj 
na mizo.

Mriičilo se je že, ko sem se 
po strmi vijugasti stezi spuš
čal v vas Volavlje. Med potjo 
mi je nenadoma šinila v gla
vo misel, da žena, s katero 
sem pravkar govoril, le ni kar 
tako, saj je prišla na svet 
štini leta po odprtju Sueške
ga prekopa in je Bene Daj ro
ler izumil bencinski motor 
leta 1883, se pravi tisto leto, 
ko je šla mala Marija z ma
mo prvič v Ljubljano. Takrat 
še ni bilo ne duha ne sluha 
o avtomobilu. Samo kočije so 
drsele po pesku, slišati je 
bilo enakomerni topot konj
skih kopit... Zastopniki »mo
derne« se še niso začeli shaja
ti pri Murnu Aleksandrovu v 
stari cukrarni.

Nekoč so njene urne no
ge od zore do mraka tekale 
sem in tja in so ničkoliko- 
krat obredle hribe in doline, 
slemena, dobrave kolikor da
leč nese oko. Kajti zdrava, 
delavna in nemirna žena ni 
vedela za počitek. Sedaj so 
noge odrekle poslušnost in se 
umirile. Utrujeno telo poneso 
samo še okoli hiše. Takrat vr
že ženica v daljavo otožen 
pogled, kot da bi z njim ho
tela objeti vse radosti in brid
kosti svojega življenja. Da
nes, ko ima že vsak drugi 
ljubljančan avtomobil in bo 
kmalu prvi človek stopil na 
luno, Moharjeva babica že 7 
let ni bila v Volavljah, ki so 
se stisnile ob vznožje hri
ba, na katerem stoji njena 
hiša.

Vse pride, vse mine! Tak
šen je nenehni krog življenja, 
ki vsakega od nas potegne 
v svoj vrtinec in se mu nihče 
ne more postaviti po robu.

Moharjev! mami želimo, da 
njeno plemenito srce še dol
go ne preneha biti in da cve
točega majnika leta 1973 v 
družinskem krogu na veliki 
torti sama upihne sto sveč.

F. Fajdiga

Ceste, vodovodi, 
pločniki in...

Na območju občine Ljubljana Mostc-Polje so v zadnjih dveh 
letih zgradili, modernizirali ali drugače uredili veliko število 
cest, vodovodov in drugih komunalnih naprav. O teh in takih 
prizadevanjih občinske skupščine in drugih dejavnikov je bilo 
že dosti napisanega, vendar menimo, da je prav, če o tem 
spregovorimo še enkrat. Morda posebej zato, ker so sredstva 
za te namene še vedno preskromna in z njimi ni mogoče kriti 
vseh potreb.

CESTE IN PLOČNIKI

Viri financiranja za rekon
strukcijo in modernazacijo 
cest so: prispevek za uporabo 
mestnega zemljišča, cestni 
sklad, sredstva občinskega 
proračuna in delno tudi samo
prispevek občanov.

Razpoložljiva sredstva so bi
la usmerjena v rekonstrukcijo 
občinskega cestnega omrežja. 
Sem sodijo predvsem ceste IV. 
reda, krajevne ceste in posa
mezne ulice. V letu 1967 sta 
bili iz sredstev cestnega skla
da urejeni Kavčičeva in Ka
juhova cesta. Naslednje leto 
pa so bile iz sredstev prispev
ka za uporabo mestnega zem
ljišča modernizirane Partizan
ska, Proletarska, Tovarniška,
Vzajemna, Križna, Štepanjska, 
Trpinčeva in še mnoge druge 
ceste in ulice v skupni dolžini 
5 km. Poleg tega je bilo na 
Kodeljevem urejenih 12 lun 
pločnikov.

V letošnjem letu je v pro
gramu družbenega razvoja in 
proračuna občine Moste-Polje 
za modernizacijo občinskih 
cest ma voljo 2,104.00 dinarjev. 
Dela izvajajo po predvidenem 
programu in bodo zaključena 
konec oktobra.

VODOVODI

V občini Moste-Polje je zelo 
žgoč problem preskrba z zdra
vo in pitno vodo. To velja ta
ko za mesto kot za podežel
ske kraje v občini. Pomemben 
delež pri financiranju grad
nje vodnega omrežja ima po
leg občinskega proračuna tudi 
mestni vodovod. Samo v letu 
1967 je bilo v te namene po
rabljenih 690.000 dinarjev, v 
preteklem letu pa nadaljnjih 
456.000 dinarjev. Med pomemb
nimi vodovodnimi objekti, 
zgrajenimi v tem času naj 
omenimo podaljšek vodovoda

od Vevč do Zadvora, vodovod 
v Sp. Kašlju - poleg cele vrste 
krajevnih vodovodov.

Letos je na voljo iz občinske
ga proračuna 270.000 dinarjev. 
Tu niso vračunana sredstva 
mestnega vodovoda in sred
stva prispevka drugih investi
torjev.

JAVNA RAZSVETLJAVA

Lansko leto je bilo v te na
mene porabljenih 130.000 di
narjev, in sicer za napeljavo 
ulične razsvetljave v Partizan
ski, Kajuhovi in Vzajemni uli
ci. Letos je za modernizacijo 
javne razsvetljave predvide
nih nadaljnjih 200.000 dinar
jev.

VZDRŽEVANJE ULIC, CEST,

POKOPALIŠČ IN ZELENIC
Kot je znano, financiramo 

iz občinskih proračunskih 
sredstev vzdrževanje mestnih 
ulic, krajevnih cest, pokopa
lišč, zelenic (ki so kategorizi
rane kot javne), cest IV. reda 
in tokovine javne razsvetljave.

Po letošnjem proračunu je 
predvideno za vzdrževanje 
cest IV. reda 410.000 dinarjev, 
za mestne ulice 340.000 dinar
jev, za pokopališča 45.000 di
narjev, za razširitev pokopališ
ča v Polju 100.000 dinarjev, za 
zelenice 50.000 dinarjev, za 
tokovino 15.000 dinarjev in za 
krajevne ceste 241.000 dinar
jev.

Iz občinskega proračuna fi
nanciramo tudi zimsko službo 
za vzdrževanje in pluženje 
krajevnih cest, cest IV. reda 
ter vzdrževanje železniških 
predorov. Teh sredstev pa je 
še vedno premalo. V potrditev 
tega naj navedemo, da je bilo 
za minulo zimo namenjenih 
za zimsko službo 1,046.145 di
narjev, porabljenih pa je bilo 
1,373.738 dinarjev.

Občni zbor občinske gasilske zveze Ljubljana Moste-Polje

Več mladih v gasilska društva
V letnem poročilu upravnega odbora občinske gasilske zve

ze Ljubljana Moste-Polje lahko znova ugotavljamo, da je mla
dino težko pridobiti v gasilska društva, češ da jim gasilstvo 
nima kaj nuditi. Takšno pojmovanje je seveda zgrešeno, kajti 
tudi ta organizjacija lahko nudi mladim domala vse, kar jim 
dajejo druge tclesnovzgojnc organizacije in društva.

Obstaja tudi možnost, da 
posamezna gasilska društva 
le niso storila vsega za popu
larizacijo svoje dejavnosti 
med mladimi, s čimer bi jih 
pritegnila v svoje vrste. Iz
kušnje iz nekaterih drugih 
držav — in zadnje čase tudi 
pri nas, recimo v Senožetih 
— kažejo, da se mladi zelo 
navdušujejo za gasilstvo, ker 
prirejajo zanje poleg obvez
nih vaj tudi zanimiva tek
movanja, paradne nastope v 
bleščečih gasilskih uniformah, 
razne družabne igre, zabave 
in podobno, kar vse mlade 
ljudi privlači.

V 13 terenskih in v osmih 
industrijskih gasilskih dru
štvih na območju običdne 
Moste-Polje je bilo konec 
lanskega leta vključenih 
780 gasilcev, od tega le 45

mladincev. Kljub temu pa je 
kadrovska struktura društev 
še kar zadovoljiva, saj ima
jo polovico gasilcev mlajših 
od 30 let. Razveseljivo je 
tudi, da ima občinska gasil
ska zveza v svoji sestavi tu
di žensko gasilsko enoto, v ka
teri je kar 35 gasilk.

V razpravi na letnem obč
nem zboru so delegati odkrito 
in prizadeto grajali nekatere 
pomanjkljivosti. Poudarili so, 
da krajevne skupnosti ne ka
žejo dovolj razumevanja in 
zanimanja za svoja gasilska 
društva. Premalo je tudi po
vezave med industrijskimi in 
terenskimi gasilskimi društvi. 
Nekaj pripomb je bilo izre
čenih tudi na rovaš pomanj
kljivega družbenega nadzora 
nad sredstvi, s katerimi raz
polaga občinska gasilska zve

za. Beseda je stekla tudi o 
strokovnem usposabljanju ka
drov v gasilstvu. Glede tega 
so v občini Moste-Polje v 
preteklem letu dosegli zavid
ljive rezultate. Samo na treh 
tečajih je opravilo izpite 64 
gasilcev, tečaja za gasilske 
podčastnike pri poklicni ga
silski brigadi v Ljubljani pa 
se je udeležilo 14 gasilcev.

Pri vzgoji kadrov so do
segla lepe uspehe predvsem 
nekatera industrijska gasilska 
društva (Saturnus, Teol, Ko
linska, Papirnica Vevče). Ta
ko na primer je v vevški pa
pirnici 23 mladih tehnikov 
obiskovalo večdnevni seminar 
o poznavanju protipožarne 
preventive.

Upravni odbor občinske ga
silske zveze bo tudi v bodoče 
posvečal vso skrb vzgoji ka
drov.

Zal pa nekatera industrijska 
— kot tudi terenska — gasil
ska društva še vedno le živo
tarijo. Tipičen primer je ga
silsko društvo Moste, ki že 
nekaj iet obstaja samo na 
papirju.
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Sprejem nevest v Dolskem Gospodarjenje s poslovnimi prostori
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konec maja priča velikemu 
dogodku. V tej vasici na vz
hodu Ljubljane se je zbralo 
vse, kar leze in gre. Vseh 13 
nevest kmečke ohceti 69 se 
je zbralo na dekliščini v vasi, 
kjer se je rodila ideja kmeč
ke ohceti. Dva visoka slavo
loka, ki so ju prejšnji dan po
stavili vaški možje in fantje, 
sta opozarjala daleč naokoli, 
da dekliščina ne ho 'kar tako. 
In res ni bila!

Ko se je vesela druščina 
z okrašenimi zapravljivčki 
pripeljala v Dolsko, jo je že 
od daleč pozdravljala velika 
množica ljudi. Godci so go
dli poskočne narodne viže vse 
dokler se pisana povorka ni 
ustavila na zabaviščnem pro
storu sredi vasi. Starešina oh
ceti, oča Janež, je vsaki ne
vesti pomagal, da je stopila 
z voza. Ko so se zvrstile vse, 
je najprej spregovoril nekaj

starejših — izročili darila ter 
jim zaželeli obilo sreče. Če
prav vse neveste niso povsem 
dobro razumele, so vseeno 
uganile za kaj gre; prijazen 
pogled jim je povedal vse. 
Nato so kuharice podale ne
vestam lončene sklede z žgan
ca in mlekom. Večini naša do
mača hrana našla najbolje v 
tek. Iz zadrege so neveste reši
li nasproti sedeči družbenopo
litični delavci, ki so vešče po
spravili mleko in žgance. 
Godci — ansambel SLAK in 
domači fantje — so se kar 
kosali, kdo bo bolj razvnel 
plesalce. Ko so se vsi že 
razigrali, so neveste povabili 
na kegljanje. Veljalo je pra
vilo: kolikor kegljev kdo po
dre, toliko bo otrok! Najbolj 
se je izkazala Švicarka, ki je 
podrla vseh devet kegljev, 
pa tudi Slovenka se je odre
zala: z osmimi podrtimi keg
lji!

Zadnji dan, preden so skočile v zakonski jarem, so neveste, 
ki so se letos poročile na kmečki ohceti, preživele na pikniku 
v Dolskem. Prav v tej vasi se je namreč rodila ideja o tej 
starodavni in lepi šegi, ki je že prerasla v prvovrstno turistič
no prireditev v Ljubljani

besed predsednik organizacij
skega odbora kmečka ohcet 
69 Budi Zupančič, potem pa 
je neveste pozdravil še pred
sednik občinske skupščine 
Ljubljana Moste-Polje Polde 
Maček. Ko so se neveste po
stavile v vrsto, so jim vaščani 
— od najmlajših pa do naj-

Nazadnje so nevestam raz
delili še zadnja navodila pred 
vstopom v zakonski stan, na
to pa so sedle v avtomobile 
in se odpeljale v Ljubljano. 
Ljudsko rajanje pa se je na
daljevalo še dolgo v noč.

Sašo Novak

Na Vevčah so ustanovili mladinski klub
V nedeljo 1. junija je bila 

ustanovna konferenca mladinske- 
Polje, SZDL terena VevČe-Kašelj 
Prisotnih je bilo približno 40 mla
dincev, pa tudi predstavniki te
renske konference ZMS Moste- 
Polje, SZDL terena Vevče.Kašelj 
in sekretar ZK Papirnice Vevče.

Ustanovitev kluba je bila prav
zaprav le še formalnost, saj je 
mladina že do sedaj organizirano 
delovala.

V programu novoustanovljene
ga kluba lahko opazimo tudi de
javnosti, katerih pri drugih mla
dinskih klubih nismo opazili. Ta
ko mislijo mladi delovati v kul
turni sekciji, kjer so predvidene 
razstave; takoj prva bo razstava 
slik mladine s terena, sledila pa 
naj bi ji razstava cvetja. V načr
tu je tudi razstava, ki bo govo
rila o nesmislu vojne.

Ustanovili bodo tudi filmski 
krožek s programom kratkih fil
mov. Seveda bo klub skrbel tu
di za zabavno življenje. Poleg 
plesa bodo v bližnji prihodnosti 
organizirali disco klub. V okviru 
možnosti in zanimanja bodo v 
klubu priredili tudi razna politič
na, potopisna, znanstvena in po
dobna predavanja. Mladina je 
izvolila tudi svoje vodstvo. Za 
predsednika je bil izvoljen Niko 
Potočnik, za sekretarja Nataša 
Zupančič, za podpredsednika Iz
tok Černe in za blagajnika Toni 
Mahkovlc,

Konferenco je pozdravil pred
sednik terenske konference ZMS 
tn podal program terenske kon
ferenc ZMS Moste-Polje.

Govoril je tudi predsednik 
SZDL tov. Trajkovič in predla
gal, da si mladina zgradi igrišče 
za tenis. To bi naredili s prosto
voljni im delom, finančne stroške 
pa bi krila SZDL. Za ta predlog 
so bil mladi navdušeni in upamo, 
da pri uresničevanju tega navdu
šenje ne bo splahnelo.

Novemu klubu želimo, da bo 
uspešno izpolnil svoj program in 
upamo, da bo v njem sodelovalo 
čimveč mladih.

Niko Potočnik

Triletno gospodarenje s poslovnimi prostori v okviru stanovanjske
ga podjetja je pokazalo veliko prednost od prejšnjega sistema.

Glede na močno prizadevanje nekaterih delovnih organizacij in 
organov, da bi poslovne prostore, ki so ljudsko premoženje in v upra
vi stanovanjskih podjetij, brezplačno prenesli na sedanje najemnike, 
želimo prikazati stanje lokalov na našem območju.

NaSe podjetje upravlja na pod
ročju občin Ljubljana Bežigrad 
in Ljubljana Moste-Polje s po
slovnimi prostori na temelju po
godbe o vložitvi stanovanj sko-po- 
slovnega fonda, katero sta skle
nili z nami obe skupščini. Na 
zahtevo nekaterih organizacij o 
brezplačnem prenosu lastništva 
nanje je naše mnenje naslednje: 

Razlogi gospodarskih organiza
cij oziroma njihove zahteve o 
prenosu lastništva se pokažejo 
neutemeljene, če primerjamo tari
fe najemnin za posamezne pa
noge dejavnosti z vrednostjo m2 
novega poslovnega prostora, ki 
ima trenutno gradbeno prodajno 
ceno 3.000 din.

4. prenos lastništva poslovnih 
prostorov na gospodarske organi
zacije brez vsake odškodnine je 
neprimeren in nepravilen, če pri
merjamo neko privilegiranost, ki 
bi v primeri s prenosom lastni
štva nastala pri teh gospodarskih 
organizacijah z drugimi organi
zacijami, ki so že do sedaj inve
stirale veliko sredstev v lastno 
gradnjo poslovnih prostorov na 
območju mesta. Gospodarske or
ganizacije, ki zahtevajo prenos 
lastništva, so do sedaj zelo malo 
investirale v novogradnjo poslov
nih prostorov in še to, kar je 
bilo zgrajenega, je bilo v glav
nem zunaj Ljubljane. Kot pri
mer naj navedemo bivši zavod za

Pregled površin lokalov po de-javnosti in povprečni tarifi na
jemnine za m2 za leto 1968/69:

Dejavnost
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Letna
najemnina

1. trgovina 2.116 8,82 223,908,00
2. gostinstvo 982 6,45 75.972,0
3. obrtna dejavnost 1.639 5,60 110.289,00
4. proizvodna dejavnost 921 7,30 80.676,00
5. prehrambena trgovina 4.493 6,00 323.781,00
6. družbenopolitične organizacije 3.851 3,82 188.434,00
7. zastopstva in upravni prostori 2.921 12,60 441.349,00

Skupaj 16.923 7,10 1.444.409,00

Iz gornje tabele in sedanje izgradnjo poslovnih prostorov,
gradbene cene za m2 površine podjetja Prehrana, Mercator in
razberemo, da gradnja alil nakup druge, ki so uspeli graditi po-
novih poslovnih prostorov za go- slovne prostore v drugih krajih,
spodarske organizacije nista ute- v neki meri tudi na račun skrom-
meljena; še posebej, če bi upo nih najemnin v Ljubljani — v
rabili kredit. Zato žele dobiti primeri s precej višjimi najemni-
lokale brezplačno. nami v■ Zagrebu, Sarajevu Beo-

Ce bi opravili prenos lastništva 
poslovnih prostorov na sedanje 
uporabnike, predvidevamo neka
tere negativne posledice:

1. občinske skupščine, krajevne 
skupnosti in vsi drugi pristojni 
forumi bi Izgubili vse pravice 
glede določanja namembnosti po
slovnih prostorov, kar bi bilo 
občutno v škodo potrošnika;

2. morebitna naknadna prodaja 
poslovnih prostorov npr. tudi za
sebnikom, bi povzročila, da bi 
bila v mnogih primerih namemb
nost poslovnih prostorov zelo 
vprašljiva in ne bi bila v inte
resu opremljenosti naselja s po
trebnimi poslovnimi prostori. 
Vsaka ingerenca nad namembno
stjo poslovnih prostorov bi bila 
dokončno izgubljena;

3. občinske skupščine bi z mo
rebitnim prenosom lastništva iz
gubile precejšen del finančnih 
sredstev za gradnjo novih poslov
nih prostorov, še posebej za ti
ste dejavnosti, za katere gospo
darske organizacije ne kažejo 
(zaradi počasnejšega dotoka sred
stev) dovolj interesa;

JAVORŠKE NOVICE
Ob prostih dnevih premiš

ljamo, kam bi odšli iz vsako
dnevnih skrbi. Žal pozabljamo 
na našo najbližjo okolico, ki 
nudd mnogo lepih kotičkov in 
svežega zraka. Nedeljske izle
te, Zlasti one brez lastnega vo
zila, je razveselila vest, da je 
SAP uvedel ob nedeljah in 
praznikih jutranji avtobus iz 
Ljubljane proti Pečarju In po 
dolini Besnice do Litije s po
vratkom zvečer v nasprotni 
smeri. S tem nam je omogo
čeno spoznati manj znane, a 
zato nič manj mikavne prede
le. Na gričevnatem ozemlju se 
je pričela sezona jagod, češenj, 
a v kratkem tudi borovnic in 
gob. Marsikoga ovira pri obi
sku teh krajev še vedno po
manjkljivo urejeno gostinstvo. 
Zato je razveseljivo, da pri

pravljajo v Javoru bife s tr
govino.

Pod isto streho domuje tu
di igralska skupina. Sama si 
ne zmore s prireditvami oskr
beti potrebna sredstva, da bi 
redno popravljala in vzdrževa
la prostore. Vso pomoč v glav
nem dobiva od občanske skup
ščine. V preteklih mesecih so 
ometala zunanjost prizidanega 
odrskega prostora in klubske 
sobice pod njim. Tudi sanita
rije so uredili. Potrebno pa bi 
bilo še marsikaj. Nakupiti in 
vzidati je treba nova okna v 
dvorani, saj odpadajo že lese
ni okviri. Tudi žlebovi so po
trebni, ker nam voda stalno 
uhaja v kletni prostor. Potreb 
je mnogo, le denarja je pre
malo.

A. B.

gradu ali Novem Sadu. V našte
tih mestih so najemnine tudi do 
trikrat višje kot v Ljubljani. 
Prav tako je za nas popolnoma 
neprepričljivo mnenje trgovine, 
da najemnina lokala zvišuje ceno 
storitve ali izdelka. Najemnina je 
gotovo vračunana, ne mora pa 
biti vzrok občutnega porasta cen;

5. gospodarske organizacije so 
vsa leta po vojni plačevale zu 
poslovne prostore minimalne na
jemnine, ki so znašale do 0,50 do 
3,00 din za m2 uporabne površi
ne. Take tarife so veljale vse do 
pričetka stanovanjske reforme. 
Razumljive je, da so ekonomske 
zakonitosti pri gospodarjenju s 
poslovnimi prostori povzročile 
dvig najemnin, vendar so te še 
vedno prenizke ob upoštevanju 
dosti nižje amortizacijske dobe 
poslovnih prostorov kot stano
vanj ;

6. sredstva iz najemnin porabi 
stanovanjsko podjetje sporazum
no z občinsko skupščino za grad
njo novih poslovnih prostorov In 
sanacijo starih skladno s finanč
nim načrtom podjetja, ki ga odo
bri delavski svet v razširjeni se
stavi. Gradnjo In sanacijo opra
vimo predvsem na tistih območ
jih, ki do sedaj nimajo potrebne
ga števila lokalov glede na za
hteve in potrebe občanov.

Lokale, katere smo prevzeli ob 
pričetku poslovanja, smo morali 
v glavnem adaptirati, kajti taki 
kot so bili, niso ustrezali seda
njemu razvoju trgovine In usluž
nostnih dejavnosti.

Del sredstev Iz najemnine upo
rabljamo torej stalno za tekoče 
in Investicijsko vzdrževanje loka
lov.

Sredstva Iz najemnin vodimo 
strogo namensko In jih stanova
njsko podjetje ne more uporab
ljati v druge namene. Delitev In 
uporabo najemnin odobrava de
lavski svet skupaj s predstavni
ki Javnosti.

V primeru prenosa lastništva 
na gospodarske organizacije bo
do v upravljanju pri stanovanj
skih podjetjih zadržani samo lo

kali, ki jih imajo v najemu za
sebniki. Sredstva iz preostalih 
lokalov bodo tako skromna, da 
ne bodo mogla vplivati bistveno 
na učinkovit razvoj terciarnih de
javnosti.

Trditev, da je z najemnim od
nosom kršeno ustavno načelo, po 
katerem naj s sredstvi za proiz
vodnjo, ki so družbena lastnina, 
upravljajo neposredni proizvajal
ci, ki s temi sredstvi delajo, ni 
dobila potrdilo Ustavnega sodišča 
Jugoslavije.

Jože Crnugelj

Srečanje bralnih 
znackarjev na Muljavi

Na dan mladosti smo se v Jur
čičevem rojstnem kraju Muljava, 
srečali pionirji, ki smo si s po
znavanjem del iz jugoslovanske 
književnosti pridobili bralno znač
ko. S tem srečanjem smo udele
ženci počastili Titov rojstni dan. 
Bilo nas je mnogo, iz vse Slove
nije. Vsak je nosil na prsih znač
ko: ta Cankarjevo, oni Levstiko
vo, pa Zupančičevo, Murnovo, 
Seliškarjevo, Bevkovo. Na naši 
šoli si lahko pridobimo Preži
hovo.

Program srečanja jo bil pester 
in bogat. Predstavili so nam pi
satelja Antona Ingoliča, Smiljana 
Rozmana, ilustratorja Milana Bi
zovičarja, Savo Sovreta in dru
ge. Pogovarjali so se z nami in 
se nam v spomin na srečanje 
podpisali. Ogledali smo si na 
novo urejen Jurčičev dom, Kr
javljev© kočo, razstavo »Od la
nu do platna« v kleti Jurčičeve 
hiše, čebeljnjak s poslikanimi 
panjskimi končnicami, cerkev iz 
prve polovice 15. stoletja z zlatim 
baročnim oltarjem iz 17. sto
letja in obzidjem iz turških časov 
ter nazadnje še razstavo Jurčiče
vih del.

Ves Čudoviti nedeljski dam smo 
preživeli v nepozabni Jurčičevi 
pokrajini in se vživi j ali v osebe 
iz njegovih stvaritev.

Ivan PJevič

Vesti iz Vevč
BAZEN

Vevški bazen so odprli /je 
20. maja. Cene vstopnic so 
višje kot lani in plačajo od
rasli 2,50 — otroci pa 1 di
nar vstopnine. Možno pa je 
nabaviti 'tudi sezonsko vstop
nico, kar je novost za ta 
bazen. Cena sezonske vstop
nice je 25 dinarjev.

Krajevna skupnost

V torek 27. maja je bil 
sestanek komisiije za kulturo 
in mladino. Na sestanku so 
bili tudi predstavniki mladi
ne s terena in tovarne, skli
can pa je bil na pobudo te
renske mladine, ki hoče imeti 
svojo organizacijo. Najbolj pe
reč je problem prostorov in 
dogovorjeno je bilo, da bodo 
prostore pod kinom Vevče 
uporabljali mladinci s terena 
in tovarniški mladinci. Mla
dini je bila obljubljena tudi 
finančna pomoč, saj so že z 
dosedanjim delom pokazali, 
da so pripravljeni delati v 
mladinski organizaciji. Orga- 
ndzlmli so že štiri mladinske 
plese, kur so jim omogočili 
tovarniški mladinci. Na raz
polago so jim dali prostore in 
aparature. Prizadevnost mla
dine pa se vidi že v tem, da 
so popestrili ples z moder
nim Hght shoivom, z risanka
mi in s komičnimi filmi. 
Upamo, da bo mladina opra
vičila zaupanje in da bo svo
jo dejavnost razširila tudi na 
druge dejavnosti.
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Križanka

OBVESTILA
POROKE

17. 5. 1969

Cimerman Stanko, Podgrad 18 
in Osredkar Neža; Mugerle Fran
ci, Lj. Ob Ljubljanici 56 in Bren
čič Meta, Lj. Kosovelova 59; 
Plak Marija, Lj. Jana Husa 47 in 
Škulj Jože Ivan.

24. 5. 1969

KINO

ZA MESEC JULIJ 196»

KINO TRIGLAV
1. - 2. VELIKA KAČA - nemški 

barvni film, indijanartca;
3. - 4. SARAJEVSKI ATENTAT 

— jugoslovanski barvni zgodovin
ski film;

5. - 7. EL DORADO - ameriški

samo 9. SARAJEVSKI ATEN
TAT — jugoslovanski barvni zgo
dovinski film;

samo 10. VELIKA KAČA - nem
ški barvni film — indijanarica;

11. - 13. EL DORADO - ame
riški barvni westem;

16. - 17. PLAVOLASKINE LJU
BEZNI - češki film;

18. - 20. MATT HELM, TAJNI 
AGENT — ameriški barvni pusto
lovski film;

samo 22. SARADA — ameriški 
barvni film;

23. - 24. PEKEL V VLAKU - 
francoska barvna kriminalka;
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Vodoravno: 1. osebni avto z
voznikom, ki ga potnik najame 
in plača po prevoženi poti, 6. 
neprijeten občutek v javnosti, 10. 
pripadniki organizacije vojaškega 
značaja v nekdanji Rusiji, II. 
slovenski gledališki igralec, član 
Drame in mentor ene naših ama
terskih gledaliških skupin (Alek
sander), 13. kisel južni sadež, 14. 
novinec, začetnik, 16. kratica za 
»-izvršni svet«, 17. podjetje na 
Smartinski cesti, ki je združeno 
s Protektorjcm, 19. življenjska te
kočina v srcu in žilah, 20. pro
metno podjetje s sedežem v naši 
občini, 22. otok v severnem delu 
Jadranskega morja, 23. ime fran
coskega filmskega igralca Delona,
25. obvezno delo tlačanov v sred
njem veku, 28. tovarna pozamen- 
terije in plastičnih izdelkov v 
Zgornji Hrušici, 30. kratica za 
»■nogometni klub«, 31. pokrajina 
v severni Italiji z najvažnejšim 
mestom Milano, 34. kratica ko
munistične partije, 36. berbersko 
pleme, ki se je iz severozahod
ne Afrike z arabskim osvajanjem 
razširilo na južno polovico Pire
nejskega polotoka in ustvarilo 
pomembno kulturo, 37. priljublje
na izletniška točka v naši občini, 
40. ime slovenskega narodnega he
roja iz naše občine Grajzerja, 42. 
mlada kravica, 44. barva kože, 
45. kratica italijanske radiotele
vizije, 46. poznana ženska, 49. 
začetnici Rika Debenjaka, 50. me
sto v severnem delu CSSR, ad
ministrativno središče severne 
moravske oblasti, 53. mesto v se
verni Italiji s tovarno »FIAT«,
55. velika skupina celic, staničje,
56. zaprtost, 57. ime dveh prela
zov na Velebitu (Mali in Veliki), 
58. največje drevo naših gozdov.

Navpično l. ime popularnega 
angleškega popevkarja Jonesa, 2. 
pristanišče na Donu, po katerem 
se imenuje plitek zaliv Črnega 
morja, 3. indijanski čoln, na
rejen iz enega debla, 4. nekda
nja indijanska tofeja (s kožo vred 
odrezani lasje z glave), 5. enaka 
samoglasnika, 6. skandinavsko 
moško ime, 7. zorana zemlja, 8. 
svetlo angleško pivo, 9. domače 
žensko ime, 10. okisana krma, si- 
laža, 12. junak Erjavčeve povesti 
»Ni vse zlato kar se sveti« (Blaž),
13. izrastek na veji, 14. kraj pri 
Klopcah v naši občini, kjer stoji 
rojstna hiša slovenskega matema
tika Jurija Vege, 15. kovina s ke
mičnim znakom Zn, 18. žensko 
ime, 21. madžarsko moško ime 
(Pavel), 23. aleksandrijski verski 
reformator iz 1. stol., začetnik 
arijanstva, 24. ime zahodne film
ske igralke Izraelskega rodu Raki 
(naša pisava), 26. trgovski po
močnik, 27. glavno mesto Jorda
nije, 29. mednarodna avtomobil
ska oznaka Trinidada, 32. začet
nici sodobnega slovenskega pe
snika, 33. pripadnik zahodne sku
pine starih Slovanov, 34. barva 
igralnih kart, 35. sloj, 38. kraj v 
SZ v bližini spodnjega toka re
ke Dnjestar, 39. odlični japonski 
orodni telovadec, olimpijski zma
govalec v telovadnem mnogobo
ju leta 1964 (Yukio), 41. spopad, 
borba, 43. simfonična pesnitev 
Rimskega Korskova, 46. pripra
va za zvenenje, 47. tleča grmada 
drv za pridobivanje oglja, 48. 
starogrški bog divjega vojskova
nja, 51. odžagan kos debla, hlod, 
52. ime ameriške filmske igralke 
Gardner, 54. naglas, metrični pou
darek, v medicini nenadni napad 
bolezni, 56. predzadnja in deveta 
črka slovenske abecede.

Lenarčič Venčeslav, Polje 277 
in Suhadolnik Gabrijela, Lj. Goce 
Delčeva 20; Jurič Anton, Polje 
112 in Krenčič Bogomira, Lj. Me
nardova 47; Hotujec Janez, Lj. 
Križna 15 in Dežan Alojzija, Lj. 
Križna 15; Zidar Frančiška, Lj. 
Ob Ljubljanici 110 in Rovšek 
Darko; Knez Franc, Lj. Jana 
Husa 26 in Svete Marija; Avsec 
Jože, Senožeti 8 in Bedenk Ma
rija.

31. 5. 1969

Sabani Sef čet, Lj. Smartinska 
135/a in Krašovec Ljudmila; Štor 
Vojka Vlada, Lj. Gortanova 8 in 
Volk Anton; Strah Jožef, Sostro 
74 in Strah Marija; Drobnič Jože, 
Lj. Prvomajska 10 in Korak Lidija, 
Lj. Moškričeva 40.

7. 6. 1969

Vidic Jože in Arko Majda iz 
Ljubljane, Klunova 14; Premk 
Vincencij, Jožef Dušan Lj. Vod- 
matska 15 in Šinkovec Radmila; 
Hribar Bojan, Polje 283 in Tav
čar Milena; Globočnik Rajka, Lj. 
Malejeva 19 in Saje Bogomil An
ton; Drobne Marija, Lj. Sloven
ska 25 in Anderson Aleksander. 
Petrin Bronislav, Lj. Rojčeva 8 
in Bajda Božena; Bokavšek Ro
zalija Ana, Lj. Stepanjska 24 in 
Martinšek Rudolf; Grčman Milan, 
Sostro 80 in Koleša Alojzija; 
Zbašnik Andrej, Lj. Moškričeva 
40 in Cvar Stanislava.

14. 6. 1969

Ancelj Marija Majda, Lj. Ka
juhova 42 in Huis Petar.

UMRLI
Globočnik Mojca, 22. 4. 1969

Ljubljana, Malejeva 19; Berščal 
Janez, 1. 3. 1969, Ljubljana, Ko 
blarjeva 35; Gornik Jožef, 13. 5 
1969, Ljubljana, Moškričeva 22 
Golobič-deček, 27. 4. 1969, Sadinji 
vas 8; Friškovec Antonija, 24. 5 
1969, Ljubljana, Bavdkova 11 
Stojko Danijel, 10. 4. 1969, Ljub 
ijana, Puterlejeva 8; Jančar Pav 
la, 23. 5. 1969, Javor 11; Janči 
Franc, 20. 5. 1969, Ljubljana, Ol 
Ljubljanici 36; Korbar Franc, 2S
5. 1969, Ljubljana, Bezenškova 26 
Stegu Milan, 29. 5. 1969, Ljubija 
na, Rojčeva 9; Žabjek Ana, 29. £ 
1969, Zgornja Hrušica 9; Nova! 
Anton, 2. 6. 1969, Ljubljana, Hru 
ševska 17; Jozelj Mihael, 8. 6. 196£ 
Sostro 19; Paternoster Ivana, S
6. 1969, Zalog 21; Drašček Marija
2. 6. 1969, Ljubljana, Ob Ljubija 
niči 38; Rogale Ivanka, 5. 6. 196' 
Ljubljana, Središka 16; Hacle 
Marija, 7. 6. 1969, Ljubljana, Bavd 
kova 17; Cvetko Janez, 9. 5. 196S 
Zalog 170; Goršič Marija, 22. < 
1969, Malo Trobelj evo 9; Cern 
Andrej, 13. 5. 1969, Zgornji Ka 
šelj 26; Kokolj Jožefa, 12. 6. 196! 
Vinje 17; Kastelic Franc, 30. f 
1969, Ljubljana, Litijska 28; Kuša 
Marija, 26. 5. 1969, Sentpavel 1!

• LASALO 17 Dl UAJOUiANA

Ureja uredniški odbor, glavni 
In odgovorni urednik Bogdan 
Sturm. Naslov: Uredništvo in 
uprava NSK, Ljublj. Ob Ljub
ljanici 42/11. Telefon 3X5-980 
Tek. rač. pri NB Ljubljana, ob
činska konferenca SZDL Ljub
ljana Moste-Poljc. Naša skup
nost 501-8-205/1. Celoletna na
ročnina 3,60 N din, polletna 1,80 
N dinarjev, posamezna številka 
0,30 N dinarjev. Tisk »Kočev
ski tisk«, Kočevje. Klišeji CZP 
Ljudska pravica, Ljubljana. 
Poštnina plačana v gotovini.

Rokopisov ne vračamo.

Pionirji - slikarji v Škofji Loki
V okviru letošnjih JPI pod ge

slom Ljubimo svojo domovino in 
njene bratske narode!, smo se 
vključili v tekmovanje mladih 
slikarjev. Prireditev je bila v 
Škofji Loki, njen naslov pa je 
bil Mala Groharjeva slikarska 
kolonija. Ivan Grohar, eden na
ših največjih slikarjev, se je 
namreč rodil v Sorici, v prijazni 
vasici blizu Škofje Loke.

V petek, 30. maj, smo se s to
varišem profesorjem za likovni 
pouk odpeljali v Škofjo Loko. Bi
ll smo trije: Janez, Jože in jaz.
Po prisrčnem sprejemu smo si 
ogledali loški muzej in diapozitive 
Škofje Loke.

Pravo delo se je pričelo nas

lednji dan. Po mestu je kar mr
golelo mladih umetnikov iz vseh 
republik, ki so si Iskali motivov 
za svoje ustvarjanje. No, to ni 
bilo težko, saj nudi slikoviti kraj 
mnogo zanimivih reči, ki zaslu
žijo pozornost še tako razvajene
ga očesa. »Trdo« smo delali, po
poldne pa obiskali Groharjevo 
rojstno vas.

Tretji dan smo si lahko ogleda
li razstavo del mladih jugoslo
vanskih likovnikov.

Težko je v kratkem sestavku 
opisati vsa nepozabna doživetja 
treh dni: nove vtise, nova sre
čanja, nova spoznanja. Nikoli jih 
ne pozabim. Darja Žagar

barvni western;
8. - 9. HATARI - (ob 17. in 

20. uri!), ameriški barvni pusto
lovski film;

10. - 11. PLAVOLASKINE LJU
BEZNI - češki film;

12. - 13. SARADA - ameriški 
barvni film;

samo 14. BOKSERJI POJDEJO 
V RAJ — jugoslovanski barvni 
film;

15. - 16. PEKEL V VLAKU - 
francoska barvna kriminalka;

17. - 18. MARNIE - Hitchocko- 
va barvna kriminalka;

19. - 21. PROFESIONALCI -
ameriški barvni cs western;

22. - 24. PIŠTOLA ZA RINGA 
(Zadnji spopad) — italijanska 
barvna kavbojka;

samo 25. NENAVADNI MENIH
- nemška kriminalka po Walla- 
ceju;

26. - 28. ŠEJKOV SIN - itali
janski barvni spektakel v cs;

29. - 30. UKRADENI ZRAKO
PLOV - češki barvni mladinski 
film po romanih Julesa Verna.

KINO VEVČE

2. - 3. NENAVADNA ZGODBA 
EDDIJA CHAPMANA - angleško 
-francoski barvni vohunski film;

4. - 6. TAJNI AGENT FLINT
— ameriški barvni pustolovski 
film;

25. - 27. PROFESIONALCI -
amer. barvni westem;

30. - 31. PIŠTOLA ZA RINGA
— ital. b. kavbojka;

KINO ZALOG
samo 4. EL DORADO — ameriški 

barvni westem;
5. - 6. VELIKA KAČA - nem

ški barvni film, indijanarica;
12. - 13. SINOVI KATIE EL-

DER — ameriški barvni cs we-
stern;

19. - 20. PEKEL V VLAKU - 
francoska barvna kriminalka 

samo 22. MATT HELM, TAJNI 
AGENT — ameriški barvni pu
stolovski film;

26. - 27. PIŠTOLA ZA RIN
GA (Zadnji spopad) — italijan
ska barvna kavbojka.

KINO ZADOBROVA
samo 4. VELIKA KAČA - 

nemški barvni film, indijanarica; 
5. - 6. SARAJEVSKI ATENTAT

— jugoslovanski barvni zgodov. 
film;

12. 13. PEKEL V VLAKU -
francoska barvna kriminalka;

19. - 20. SARADA - ameriški 
barvni film;

samo 22. PROFESIONALCI - 
ameriški barvni cs tvestern;

26. - 27. UKRADENI ZRAKOP
LOV — češki barvni mladinski 
film po romanih Julesa Verna.

Tod so se bili zroč 
v bodoče dni...

Za 50. obletnico ustanovitve KPJ 
smo poleg drugih prireditev or
ganizirali tudi izlete v kraje, 
znane iz naše revolucije. Učenci 
osmih razredov smo v torek, 10. 
junija, odšli na Pokljuko obiskat 
prizorišča bojev gorenjskih par
tizanov.

Ekskurzijo smo skrbno pripra
vili. Ze med vožnjo so nas po
samezni učenci po zvočniku s 
kratkimi referati opozarjali na 
kraje, mimo katerih smo se vo
zili, Tako smo jih spoznali z 
zemljepisnega, zgodovinskega in 
gospodarskega gledišča.

Na Pokljuki smo se odpravili 
peš najprej do spomenika, ki 
stoji na kraju, kjer je še med 
zadnjo vojno stal hotel Lovec in 
je bil prizorišče strašne bitke 
med partizani In Nemci. Ta spo
menik je izdelal Tone Svetina, 
pisatelj Ukane. Zamisel je izvirna. 
Na ogromno pokončno ploščo je 
vdelano orožje, pravzaprav ostan
ki, ki so jih na prizorišču boja 
našli po končani bitki. Na levi 
polovici je nemško, na desni pa 
partizansko orožje. Najbolj groz
ljive so tiste nemške čelade, ki 
izstopajo iz množine revolverskih, 
puškinih in mitraljeskih cevi in 
drugih delov in pošastno bolščijo 
v gledalca. Za to bitko so Nemci 
izbrali posebne oddelke svoje voj
ske, saj so tega usodnega dne 
poslali na Pokljuko smučarske 
oddelke, gorske metalce megle, 
vodila pa jih je cela skupina ge
stapovskih oficirjev. Na vsakega 
partizana v tesnem obroču je 
prišlo šest fašistov. Kljub brezup
nemu položaju so partizani bit
ko sprejeli. Prešernovce je vodil 
legendarni komandant Dren. Pad
li so vsi, po naključju so se le 
trije rešili. Prišli so od daleč, s 
Primorske in Notranjske. Preho
dili so že 130 km. Lačni, žejni, 
mokri, prezebli in do onemog
losti utrujeni so se hoteli spočiti 
v tem zapuščenem hotelu, preden 
kraneje dalje, na Koroško, da bi

tam v svoje vrste sprejeli nove 
borce. Sovražnikovega napada ni
so pričakovali, na izdajstvo niso 
pomislil. Našel pa se je proda- 
nec, ki je vso to nemško »elito« 
pripeljal prav pred hotel.

Pred spomenikom smo Imeli 
komemorativno slovesnost, naši 
sošolci so recitirali in v imenu 
vseh položili pred spomenik šopek 
gerber. Kar težko smo se ločili. 
Prevzel nas je spomin, gledali 
in mislili, mislili.

Mrtve borce so pokopali neda
leč od tega kraja, sredi majhne 
gozdnate jase. Skupen grob, kjer 
počiva devetinosemdeset partiza
nov, je ograjen s kamnitno ogra
jo, trije visoki klesani kamni pa 
simbolično opozarjajo na to, da 
je ideja, za katero so borci pad
li, zmagali in živi. Na enem 
kamnu smo prebrali:

Tod so se bili,
zroč v bodoče dni,
da mir imel bi ti, kd hodiš tod;
zdaj ga Imaš — tu gori ti,
oni tam spod.

Tudi na tem mestu smo se s 
pesnikovimi besedami oddolžili 
spominu padlih, položili ob ka
men cvetje, nato pa smo se str
nili okrog Olge Javor, ki se je 
tudi bojevala v vrstah gorenj
skih partizanov. Pripovedovala 
nam je o dogodkih iz teh težkih 
dni, kakor jih je doživela sama.

Obiskali smo še partizanskega 
komandanta Milčeta, tov. Jernej- 
ca, ki se je vrnil na Pokljuko, 
ko so njegovo delo prevzeli mlaj
ši. Njegova žena nam je post
regla z žganci, kislim zeljem, 
klobaso, prav po domače. Tov. 
Milče pa nam Je povedal mnogo 
partizanskih zgodb, ki smo jih 
poslušali z odprtimi usti. V tem 
okolju, v tem ozračju je imelo 
vse nepozaben čar.

Darja Kovač
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Junij — športni praznik naše občine
TELOVADKE ZELENE JAME - DRŽAVNE MLADINSKE PRVAKINJE • ROKOMETAŠI SLOVANA - 

KONČNO SLOVENSKI PRVAKI • TELOVADKE ZELENE JAME IN MOST - TO JE SLOVENSKO PRVEN
STVO MLADINK • DIRKAČI GO-CARTA IZ MOST V VODSTVU NA DRŽAVNEM PRVENSTVU •
SPORTNIKI-SOLARJI SOL NASE OBČINE - NAJBOLJŠI na ljubljanskem področju

DRŽAVNE MLADINSKE 
PRVAKINJE

Pravkar se je končalo državno 
prvenstvo v orodni telovadbi za 
vse tekmovalne razrede. Zaradi 
velikih stroškov so se tekmovanja 
iz naše občine udeležili najboljši 
telovadci oz. telovadke, tiste, ki so 
računale na uspeh. Dnevno časo
pisje je dokaj obširno poročalo o 
zopetnem uspehu telovadk Zelene 
jame. Postale so (kljub zelo pri
stranskim sodnicam iz drugih re
publik, ki so na vsak način hotele 
videti na prvem mestu Vojvo- 
dinke) državne prvakinje v naj- 
višjem razredu mladink. Ta uspeh 
je nadvse pravičen, saj ga je do
segel kolektiv, ki dela v smešno

majhni telovadnici v Zeleni jami, 
ki je stalno zasedena od jutra do 
večera s šolarji osnovne šole Vi
de Pregare, dosegle so ga telo
vadke, ki brez prestanka že več 
kot 2 leti vadijo prav vsak dan in 
nemalokrat po dvakrat dnevno — 
skratka kolektiv, ki to po svo
jem trdem delu tudi najbolj za
služi.

BRATA MAVRIC . . .

Jože Mavrič je tvorec zel en o- 
jamske ekipe. Pred štirimi leti se 
je na občinskem šolskem prven
stvu v gimnastiki prvič pojavila 
sedanja ekipa državnih prvakinj. 
Do danes so vmes 4 leta trdega 
dela, toda niti enkrat ni Jože 
Mavrič klonil. Cilj je bil ja
sen in pravzaprav tudi sedaj še 
ni dosežen. S pomočjo brata Loj
zeta, ki se je ob zgledu starejšega 
brata tudi kmalu navdušil za de
lo v tem športu, upa doseči še 
mnogo več. Iste telovadke so lah
ko še drugo leto mladinke, toda 
brata Mavrič gledata skupaj s 
svojimi varovankami že v zvezni 
razred članic. Spomnimo se, da 
je že lani postala (na letošnjem 
državnem prvenstvu nesrečna) Pe- 
rišičeva slovenska članska prva
kinja, pred letos drugo tekmo
valko v državi Marlenko Kovač. 
Zvezni razred članic je torej bli
zu. Toda to pomeni, du bosta bra
ta Mavrič še naprej dan za dnem 
od jutra do večera v telovadnici, 
ali pa na poti od pisarne do pi
sarne, od kljuke do kljuke, kjer 
morata pritiskati, da dobita vsaj 
skromna sredstva za delo. Kajti

za vse delo v društvu sta sama. 
Jože vodi celotno društvo, Lojze 
pa je gospodar - oboje delata poleg 
svojega trenerskega dela, ker dru
gače ne gre. Sama sta za vse . . .

... IN TELOVADKE

Iz skromnega začetka Partiza
na Zelena jama, za katerega sta 
poleg Jožeta enako zaslužna še 
pokojni Janko Hrovat in sedaj 
službeno prezaposleni inž. Mar
jan Gostinčar, ko sta bila edina 
vodnika Jože in Marjan, je po 
načrtnem delu nastal tudi vadi
teljski kader. Vaditelji so — vrsta 
mladinskih državnih prvakinj. Le
po je bilo videti na letošnjem ob
činskem šolskem prvenstvu v

orodni telovadbi, ko so Vida Peri- 
šič, Maja Labovič, Bernarda MU1- 
ler in Breda Končnik pripeljale na 
tekmovanje vsaka svojo vrsto, 
tekmovalke iz vrste Lučka Jur- 
jec, Nevica Železnikar in Jožica 
MUller pa so nastopile za repre
zentanco šole Vide Pregare.

Mislim, da je prav, da smo 
skozi njihovo delo predstavili te
kmovalke in vse, ki so zasluž
ni za njihov uspeh. Povedal bi 
rad, da uspeh v telovadbi ni le 
talent, ampak nadvse trdo, dol
gotrajno samoodpovedovanje. Brez 
plesov, ponočevanja in tortic. Ko 
gledate ta vitka dekleta, ko iz
vajajo presenetljive umetnosti, ne 
veste, da jč Perišičeva v glavnem 
le solato in MtUlerjeva tudi po 2 
dni prav ničesar. Da trenirajo 
vsak večer do 10. ure in so zjut
raj že v šoli in da so prav vse 
več kot dobre učenke. In da ne 
prejemajo nobenih hranarin ali 
nagrad, pač pa si hrano na svo
jih potovanjih mnogokrat plačajo 
same.

Zato jim ne čestitamo samo k 
njihovim uspehom, ampak tudi 
njihovi volji po vztrajnem delu. 
Njihov zgled pa rojeva že lepe us
pehe, saj je TVD Partizan Zelena 
jama že tako oblegan od posne- 
movalk, da jim premajhna telo
vadnica onemogoča sprejem vseh.

ROKOMETAŠI SLOVANA - 
KONČNO SLOVENSKI PRVAKI

Tekmovanje v slovenski roko
metni ligi je končano in začele 
se bodo kvalifikacije za zvezno 
ligo. Prvič v svojem obstoju bo

na teh kvalifikacijah sodelovala 
moška ekipa Slovana, ki bo po 
devetih letih prva ekipa iz Ljub
ljane, ki se poteguje za zvezno 
ligo. Vsa zadnja leta so osvajali 
prvo mesto v Sloveniji izmenično 
Trboveljčani, Slovenjgradčani in 
Celjani, potem ko je bila do le
ta 1960 stalni slovenski prvak 
ljubljanska Olimpia (prej Odred).

Toda tako kot Olimpia, ki se 
kljub svoji veliki premoči v Slo
veniji ni nikoli uvrstila v zvezno 
ligo, tako ne bo sodeloval v ligi 
tudi Slovan. V klubu so se nam
reč odločili, da je tekmovanje 
v zvezni ligi predrago, poleg te
ga pa tudi nimajo zadosti igral
cev za tako naporno tekmovanje. 
Letošnje osvojeno slovensko pr
venstvo je namreč labodji spev 
generacije, ki je z mnogimi spre
membami vendar igrala skupaj 
skoraj 10 let. Prav ti so tudi du
ša ekipe in najboljši igralci: to 
so Artnak, Golja, Djakič, Narobe, 
Močnik, ~rehek, Pirc in Soklič. 
Verjetno se bodo s tem naslovom 
poslovili od prvenstvenih tekmo
vanj in prešli med »old boye«. 
Močnik in Djakič sta se priklju
čila ekipi Slovana ob njenem star
tu v H. zvezni ligi pred 8. leti, 
medtem ko preostalim teče že 12. 
leto, odkar so člani RK Slovan. 
Dali so torej Slovanu (in sebi) 12 
let treningov, rednega dela in le
pih uspehov, postali so imena, 
ki bodo slovenskemu rokometu v 
spomin vztrajnosti in ljubezni do 
svojega kluba, pa tudi kot dobri 
igralci, saj so prav vsi nastopali 
v ljubljanski in slovenski repre
zentanci. Ob njihovem zadnjem 
uspehu jim vsi iz srca čestitamo; 
seveda tudi vsem drugim, ki so 
sodelovali v ekipi: Šilcu, Trunklu, 
Pečaverju, Penku in še posebej 
trenerju Cvetu Pavčiču.

Priznanje pa zasluži tudi upra
va kluba, ki res vodi smotrno 
politiko. RK Slovan je klub z 
največ pionirskimi in mladinski
mi ekipami v Sloveniji, pa tudi z 
neprimerno največjimi uspehi v 
teh konkurencah. Spomnimo se 
samo vseh osvojenih naslovov 
pionirk in mladink RK Slovana 
in pa zadnje serije fantov: ista 
ekipa je predlani postala sloven
ski pionirski prvak, lansko leto 
so postali mladinski prvaki Slo
venije in letošnjo jesen je tehnič
no vodstvo celotno mladinsko 
ekipo uvrstilo v člansko moštvo. 
S temi igralci, ki so še vsi dija
ki, namerava Slovan zasesti po
novno primat v Sloveniji in tedaj 
bi bil tudi čas, da vstopijo v 
zvezno ligo.

TELOVADKE ZELENE JAME IN 
MOST - TO JE SLOVENSKO 
PRVENSTVO PIONIRK IN 
MLADINK

Lahko rečemo, da so telovadke 
iz naše občine pojem kvalitetne 
telovadbe v slovenskem merilu. To 
Je vrh. Za boljše razumevanje je 
treba povedati, da v gimnastiki 
tekmujejo glede na znanje, kva
liteto — po razredih. Tako so vse 
telovadke razdeljene v višji in 
nižji razred. Letošnje slovensko 
prvenstvu v gimnastiki za pio
nirke je pomenilo v višjem raz
redu skoraj isto kot prvenstvo 
občine Moste-Polje. Prva med eki
pami je bila prva ekipa TVD 
Partizan Zelena jama, drugo me
sto je zasedla druga ekipa in 
tretje mesto TVD Partizan Mo
ste. Med posameznicami Je po
stala republiška prvakinja Jožica 
MUller, tretja Je bila Neva Že
leznikar (obe TVD Zelena jama), 
Četrta Meta Koščak (TVD P Mo
ste), peta Marija Težak (TVD P 
Zelena jama) in šesta Martina 
Zadnik (TVD P Moste) itd.

Tudi pionirji so nastopili v viš
jem razredu, in sicer so pionir
ji TVD Partizan Moste zasedli 4. 
mesto. To je odličen uspeh, saj 
bo celotna vrsta z izjemo l telo
vadca nastopala v pionirski kon

kurenci še najmanj 3 leta. Vse 
torej kaže, da raste v TVD Par
tizan Moste rod telovadcev pod 
vodstvom Tineta Havvline po ena
kem režimu kot v Zeleni jami 
rod pionirk.

To pa še ni vse.
Tudi v nižjem razredu so na

stopile predstavnice naše občine. 
Med posameznicami je postala 
slovenska prvakinja Olga Ka- 
menšek, vrsta Zelene jame, iz 
katere je nova slovenska prvaki
nja, pa je po izredni smoli za
sedla drugo mesto.

Tako je torej dokazana trditev 
v naslovu in je res, da je naša 
občina žarišče slovenske pionirske 
in sploh ženske gimnastike, in 
to po zaslugi neprecenljivih vod
nikov: bratov Mavrič, Doljane Ko
šuta in Tineta Hawline.

DIRKAČI GO-CARTA

Vse kaže, da bodo dirkači go- 
carta AMD Moste zopet obdržali 
primat najboljših v Jugoslaviji. 
Po četrti dirki za državno pr
venstvo ekipno premočno vodijo 
s 139 točkami pred Koprom, ki 
ima 86 točk in Zagrebom. Ekipni 
boj je torej že odločen.

Med posamezniki je daleč naj
boljši v kategoriji 125 ccm Mirko 
Živec iz Most, na tretjem mestu 
pa je njegov klubski tovariš Ko
kalj. Tekmovalci iz Most so v 
tej kategoriji še na 6. mestu (Lav
rič) in 8. mestu (Krpec). Težak 
boj pa bo še moral voditi Tone 
Grilj z Grobelnikom z Bleda in 
Radakovičem iz Zagreba. Ti trije 
tekmovalci tvorijo vrh jugoslovan
skih dirkačev v kategoriji 100 
ccm, a kljub vsemu kaže, da bo 
Grilj tudi letos državni prvak 
Naslednji Moščan v tej katego
riji Turk je na petem mestu. 
Prek na šestem in Giosento na
9. mestu.

Športniki - Solarji sol na
se OBČINE - NAJBOLJŠI NA 
PODROČNEM PRVENSTVU

Koordinacijski odbor za telesno 
kulturo mesta Ljubljana, ki ga 
vodi podpredsednik naše ObZTK 
Albin Galof, je letos izvedel prvo 
prvenstvo šol ljubljanskega pod
ročja v raznih športnih igrah.

Vsa tekmovanja so bila v čast 
dneva mladosti, razglasili pa so 
rezultate na slovesnem sprejemu 
na magistratu. Najboljši so dobi-

Drobne
Mladinci rokometnega kluba 

Slovan so bili povabljeni na mla
dinsko srečanje vseh evropskih 
držav v rokometu v Braunsch- 
weig v Zahodni Nemčiji. Organi
zator prireja to srečanje vsako 
leto in od jugoslovanskih mest 
vabi redno Ljubljančane. Vsako 
leto povabijo tekmovalce druge 
športne panoge. Letos so se od
ločili za rokometaše. Ti so zasedli
3. mesto in zapustili tako ugoden 
vtis, da so se organizatorji od
ločili takoj jih povabiti na podo
ben turnir drugo leto. To je priz
nanje mladim rokometašem Slo
vana za njihovo dobro igro in 
pa tudi za športno ponašanje.

•
Gimnastična zveza Jugoslavije 

je določila za trenerja državne 
reprenzante mladink, ki bodo na
stopile v dvoboju z Avstrijo, tre
nerja TVD Partizan Zelena Ja
ma Jožeta Mavriča. To Je izredno 
priznanje mlademu trenerju, uči
telju telesne vzgoje na osnovni 
šoli Vide Pregare, saj so doslej 
na to mesto vedno postavljali 
žensko. Seveda je to rezultat od
ličnega uspeha na državnem pr
venstvu, kajti v državni reprezen
tanci so tudi telovadke: Vida Pe- 
rišič, Maja Labovič in Bernarda 
MUler.

•
Kegljači Saturnusa (prej Slova

na) so zopet dosegli velik uspeh.

11 lične diplome in medalje, naj
boljše ekipe pa praktične nagra
de. Tekmovalce sta pozdravila 
predsednik KOTK Albin Galof in 
direktorica zavoda za prosvetno 
pedagoško službo Ljubljana. Ob 
razglasitvi rezultatov je zavladalo 
med prisotnimi precejšnje pre
senečenje, kajti največ prvih, dru
gih in tretjih mest so pobrali 
šolarji iz občine Ljubljana Moste- 
Polje, občine, ki je po svojih po
gojih za šolsko telesno vzgojo 
skupno z Vičem na zadnjem me
stu v Ljubljani. Se posebej pa 
so se začudili, ko je po vsa pri
znanja prihajal k predsedniku 
vedno isti predstavnik — šole Vi
de Pregare. Ta šola je kljub te
mu, da nima nobenih svojih pro
storov za telesno vzgojo, postala 
v športnih tekmovanjih daleč na
juspešnejša šola na vsem ljub
ljanskem področju (od Trbovelj 
in Kamnika pa do Idrije in Ko
čevja). To je izreden uspeh, ki 
naj bi spodbudil pristojne v na
ši občini h končni ugotovitvi, da 
bi pred vsem drugim, kar dela- 
Tno na telesnokulturnem pod
ročju potrebovale vse osnovne šo
le telovadnice. Brez njih so os
novne šole Polje, Vide Pregare 
in Sostro.

Tekmovalni uspehi pa so taki:
med dvema ognjema:

pionirji:
1. Vida Pregaro 

pionirke:
1. Vida Pregare
3. Kette-Murn

orodna telovadba: 
pionirji:

1. Vida Pregare
2. Polje
3. Kette-Murn 

pionirke:
1. Vida Pregare
2. Kette-Murn
3. Jože Moškrič 

mali nogomet:
3. Vida Pregare 

Košarka; pionirji:
3—4. Vida Pregare 

pionirke:
5. Vida Pregare 
atletika pionirji:
1. Polje 

pionirke:
2. Polje
3. Kette-Murn 
rokomet; pionirji:
1. Vida Pregare
4. -6. Kette-Murn.

Slabši uspeh je dosegla le ob
činska reprezentanca v smučanju, 
ki je med pionirji in pionirkami 
zasedla 8. mesto.

iz športa
Spominjamo se še osvojenega re
publiškega prvenstva v borbenih 
Igrah - ekipno, ki so ga osvojili 
pred dvema letoma. To pot sta 
posegla po republiškem naslovu 
tekmovalca v paru Mltar in So
bočan, ki sta na slovenskem pr
venstvu dosegla enako število 
podrtih kegljev kot .zmagovalca 
Sllbar-Ambrožič. O zmagovalcu je 
potem odločalo število podrtih 
kegljev pri čiščenju. To je Izre
den uspeh, saj sta — kot je zna
no — zmagovalca državna repre
zentanta.

•

Letos so šolarji naše občine pr
vič tekmovali med seboj v malem 
nogometu. Potem ko je po je
senskem delu tekmovanja vodila 
ekipa osnovne šole Vide Pre
gare, Je bila spomladi boljša os
novna šola Kette-Murn, ki ni pre
jela nobenega gola In tako v 
skupni uvrstitvi zasedla 1. mesto 
pred Jesenskimi zmagovalci in 
šolo Polj e.

•
Plavalci Ilirije — Slavlje name

ravajo še v letošnjem letu orga
nizirati veliko mednarodno tek
movanje v bazenu na Vevčah. V 
ta namen se pripravljajo, da bo
do prek vsega bazena napeljali 
razsvetljavo. S tem bo že tako 
odlično urejen bazen še pridobil 
na svoji uporabnosti.

Na področnem prvenstvu Ljubljane v atletiki za šolarje sta 
prvo in tretje mesto v skoku v višino zasedla Polič in Zajc 
iz Polja


